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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP4
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2024-05-03
Tid: 17:31 - 03:48

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande – 17:31
Jonathan Edenlund, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:31.

§2 Val av mötets ordförande – 17:32
Mötet beslutar:

• att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:33
Mötet beslutar:

• att Oscar Palm och Alfred Berglöf väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:33
Mötet beslutar:

• att Nadia Farias och Nicole Berginge väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande 17:34
• IT24: 26
• IT23: 33
• IT22: 16
• IT21: 9
• IT20: 8
• IT19+: 2
• Övriga: 5
• Totalt: 95

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:39
Oscar Palm informerar att mötet utlystes den 26:e september , vilket i enlighet med stadgarna är
minst 10 läsdagar innan mötet.
Mötet beslutar:

• att mötet är behörigt utlyst. Beslut

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:40
Alfred Berglöf går igenom föregående mötesprotokoll.
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• Vi hade följade inval:
– EqualIT
– FanbärerIT
– styrIT
– snIT
– Valberedningen

• Vi gick inte igenom följande interpellationer
• Vi röstade igenom följande Motioner och propositioner:

– Proposition om arbetsgrupper (Andra läsningen)
– Proposition om aspbudget
– Motion om definitionen av revisor
– Motion om inlämningstid av mötesdokument
– Motion om mötesordning

• Revision av ekonomi och ansvarsbefrielser gicks igenom. sexIT22 och sexIT23 blev ansvars-
befriade.

Mötet beslutar:

• att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna med godkända ändringar. Beslut

§8 Fastställande av mötesordning – 17:41
Mötet beslutar:

• att fastställa mötesordning i sin helhet Beslut

§9 Fastställande av mötets dagordning – 17:42
• Mötet går till diskussion

– Prince vill lägga till en interpellation, ”interpellation om incident”.
– Att godkänna tilläggande av interpellation Beslut
– Broberg flytta upp ”interpellationer och frågor till sektionmöte”
– Att flytta §17 & §18 till efter §11 Beslut

Mötet beslutar:

• att fastställa dagordningen i sin helhet Beslut

§10 Adjungeringar – 17:43
Mötet beslutar:

• att adjungera in SYV med närvarorätt. Beslut

§11 Meddelanden – 17:44
(a) Programledningen

• Rebecka Zandén introduceras sig.
• SYV och studiesekreterare sitter utanför hubben på tisdag lunch för drop-in frågor för de

som är intresserade.
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• Det går självklart att boka tid om man hellre vill det.
• Informerar om samarr med data (kolla upp det senare)

(b) CESA
• CESA kommer ha en infokväll på måndag för att välja in ett nytt cesa, de åker till sydafrika

och installerar datorer, kom det blir fika :D
(c) Kårledningen

• Samuel Martinsson, AO på kåren presenterar sig själv
• ArmIT på kårnivå
• Kårledningen består av ett gäng studenter som jobbar heltid ett år med att driva kåren.
• Kontor nere på kårhuset, bara komma förbi om man har nån fråga
• Man kan läsa mer om kåren på chalmersstudentkar.se

bra saker:
– Nyhetsbrev till studentmail, Kårappen hopefully har alla den,
– Kårappen finns det mycket bra information på. Det har anställts en ny digitaliserings-

ansvarig på kåren så mycket nya funktioner kommer dyka upp i appen över året.
• Kåren har 120-årsjubileum i år, i början av nästa Läsperiod kommer det hållas en jubile-

umsvecka (LP2).
• Kommer vara massa skoj såsom öppningsceremnoi, jubileumsbal, alumnkväll med mycket

mera.
• Kåren 2040, ett stort projekt som representerar kårens vision
• Japp, det var alla mina infopunkter, så tack för mig =)

(d) FuM
• Vad många dem e :D Woo
• IT show off B) (tantan, blip, watt och fi)
• FuM är kårens fullmäktige, kårens högst beslutande organ, lite som sektionsmöte fast på

kårnivå.
• en rapport från arbetsgrupp, som ska förbättra fum, ”...det finns förslag och vi kommer

ta upp dem- arbetsgruppen
• Sektionsavgiften har inte ändrats woooooooo
• De har även diskuterat en motion om hur kårens medlemskap ska fungera, huruvida

exempelvis doktorander ska ha möjlighet att bli kårmedlemmar.
• Ta tag i dem om det är nått.

(e) helgIT
• No meddelande for us

(f) styrIT
• Medelande om sektionens ekonomiska situation”

– Goose presenterar
– De senaste åren har folk trott att sektionen har gott om pengar, i nuläget stämmer

detta inte helt
vi är bork :o

– Vill uppmuntra sektionen att i helhet dra ner på sina utgifter
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– Biljettpris kan behövas på fler arr, tänk gärna på detta när budgetar diskuteras.
– Ta detta i åtanke när vi diskuterar budgetar framöver.

§12 Fråga till mötet – 18:00
• Stående phaddergrupper

– Prince föredrar sin fråga sittandes och förklarar innebörden av stående phaddergrupper
(läs det inskickade dokumentet)

– Watt inleder diskussionen: intressant att se sektionen med stående phaddergrupper igen,
har sett under motagningen att phaddrar haft bristande engagemang, tror på en positiv
ökning med tillhörighet, vi har en stark kultur att aktiva drar på aktivas grejer, vi förlorar
folk, tillhörigheten i en kommitté kan kanske fås från en stående phaddergrupp

– Kalippo: Jag pluggade på F innan IT och jag kan säga att det finns fördelar med stående
phaddergrupper men man måste tänka på hur mycket det bidrar för nollan, med tanke på
hur man påverkas av uppdelningen. Det blir lättare att hetsiga sammanhang uppstår när
man delar upp på detta sätt.

– Aurit: Yes, frågade några vänner, vissa hade svaga åsikter några starakare, vissa snackar
om hur det är en rolig grej utanför mottagningen, tackphadder, tacktack, tacktacktack
m.m. Att grupper har anknytningar till kommittéer, kan bygga dålig kultur, inom F kan
även folk som exat komma tillbaka, fler folk, hjälpa i skolfrågor, tips för livet m.m.

– Prince: Varför jag tar upp detta är för att när jag var nollan kom jag inte in i ett sam-
manhang eftersom min phaddergrupp löstes upp direkt. För oss som är lite blyga. Ofta är
det idag så att många går med i en kommitté och försvinner iväg i den gruppen. Att ha
stående phaddergrupper kan hjälpa nollan komma in i ett sammanhang tidigare.

– Danne: Tänker att om man ska ha stående phaddergrupper borde man ha regler mot
phadderhets likt sektionshets

– Bobilur: Det är väldigt många här idag som är väldigt nya på sektionen, IT har tidigare
haft stående phaddergrupper, jag undrar lite varför det inte är så idag?

– Happy/Napster: Får inte jag vara glad? =( Napster vill ha en replik
– Nappy: Jag kan tänka mig att det hjälper en få ett sammanhang iallafall, även om man får

det efter ett tag med kommittéer så är det bra om alla får det tidigare, also, vill gammal
ha replik för att kunna svara på bobs fråga?

– Gammal: Det var inte så, bara råkade bli samma år efter år, skapades dumma traditioner
å till slut sa vi att de inte borde phaddra med varandra längre

– Åskan: Jag känner att om det är mer strukturerade phaddergrupper blir det svårare att
hänga med andra utanför gruppen, under mottagningen är det nu möjligt att träffa folk
utanför phaddergruppen, med stående tror jag att vissa som inte känner att de passar in
i phaddergruppen kommer försvinna från sektionen.

– Haren: snackat med data, finns inget som hindrar en från att byta grupp, i nuläget byter
folk redan inom IT, ser inte problemet

– Fredag: Baserat på Prince argument tidigare, jag ser inte hur det ska hjälpa att ha stå-
ende phaddergrupper. Jag vet inte hur det aktivt under mottagningen kommer hjälpa
Nollan med stående phaddergrupper, jag förstår under resten av året men hur kommer
det förbättra mottagningen för Nollan?

– Prince replik: Halft joina en ny phaddergrupp, fick typ ingen info, hade inte koll på vart
man kunde få info ifrån, är phaddrarna som har koll man får info ifrån, phaddrar finns där
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för att strukturera upp och hjälpa nollan, finns det mer/fler engagerade phaddrar finns
det mer folk att snacka med

– Göken (på listan): Ett problem jag kan se med detta är att om man har en phaddergrupp
med dålig kultur och denna försvinner, hur ersätter man denna.

– Snek: Pratades lite innan om att fånga upp de som försvinner från sektionen, finns det
någon här inne som inte precis börjat och inte sitter i något

Swift räcker upp handen
– Happy: Det blir en så mycket större grej om man vill byta phaddergrupper med stående

phaddergrupper.
– Radde: bra som det är nu, ser alla phaddrar och deras tillhörigheter, mångfald = good
– Flax: Jag gick också fysik innan (de har stående grupper) folk blir väldigt grupperade i

sina grupper och med tanke på phaddrar som finns så finns det några officiella phaddrar
och många som existerar men inte gör mycket. Jag tycker det är en kul idé.

– Wiken: Fråga till Haren, visst att det går att ta sig ut, men hur är stämningen till att en
person som lämnar en grupp?

Harens replik: Jag är inte data men jag är Haren: som jag förstod det är är det inte
konstigt, utan folk förstår att en eller ett tal byter varje år.

– Frögg: snackats om grupperingar, lätt att folk från samma kommitté hamnar i samma
grupp, kan bli värre trots phaddergrupper

– Hero: Det här med att det kan bildas grupperingar man inte kan ta sig ur, varje år börjar
140 nya studenter, det är svårt att lära känna alla så ur det perspektivet kan det vara
positivt att man hamnar i en lite mindre gruppering först.

– Tantan: Fråga till F:are om det leder till högre eller lägre engagemang?
∗ KalIppO: Jag tyckte det var mysigt, även efter mottagningen så fortsatte phadder-

gruppen umgås, men många klagade också lite eftersom det blev svårt att ta sig ur
det sammanhangen och lära känna nya. Jag ser att det finns fördelar med stående då
även studieteknologer kan få ett sammanhang men än en gång... hets.

∗ Flax: Dom är ofta ett par krökgrupper, en sportgrupp resten flummigga, folk kan
verkligen ha svårt att byta sig loss från det

∗ Katt: Håller med de andra F:arna, coronabarn, vet inte om det var därför det va svårt,
dåligt att man blir stereotypiskt indelade, man träffar människor som är som sig själv,
föredra it:s sätt, känns mer öppet på vår sektion

– GarGÍS: Kan folk prata lite högre, det är svårt att höra vad alla säger
– Love Lindqvist: Jag vill yrka på streck i debatten Streck i debatten Beslut
– Haren: En grej jag tycker vi kan fundera på är, säg att det blir grupperat med stående

phaddergrupper och det blir mer grupperingar, är detta bättre eller sämre än att fler
försvinner, jag säger inte att något är bättre eller sämre men det är värt att tänka på

– Prince: Asså, asså, det jag skrev, inte ha typ 50år av tradition, tror inte det kommer bli
lika grupperat för att vi är i ett modernt context, att man inte snackar med andra pg
försvinner eftersom det

– Lite mindre glad napster: I nuläget känns det som IT har väldigt bra och blandade phad-
dergrupper, om vi skapar stående phaddergrupper av de vi har idag så borde vi få och
lyckas få blandade grupper och en bättre kultur.

– Danne: lättare att arra för sin phaddergrupp om man är mer van, blir lite inofficeillt, kul
med ordentliga arr inom phaddergruppen
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– Snek: Vill göra en liten snabb undersökning om vad folk tycker: Majoritet emot

§13 Interpellationer – 18:31
(a) Interpellation om incident

• Samael Pooyan presenterar interpellationen.
• Mötet öppnar upp för frågor till interpellatören.

– Kåfe: Styrelsen lägger sig i valberedningens arbete
Prince: Vi kommer diskutera det snart

– Åskan: Jag bara undrar om du var i ett berusat tillstånd när kanalen skapades?
Prince: Jag var sjuk

• Jonathan Edenlund och Alexander Haren Gilabert föredrar styrITs svar.
– Tycker styrelsen att påföljderna är välbalanserade i korrelation till händel-

sen?
∗ Påföljden gällande mottagningsförbud var från första början i grund av meddelanden

i kanalen som bröt mot uppförandepolicyn. Efter ifrågasättning och nya perspektiv
höll vi med om att beslutet var opassande och drog tillbaka detta i tisdags.

∗ Gällande suspensionen ser vi en brist i förtroende till personen på grund av händel-
sen, och anser att personen behöver reflektera över när och hur personen represen-
terar sin roll i valberedningen.

∗ Men som tidigare nämnt, efter ifrågasättandet i tisdags valde vi även här att lätta
på konsekvensen till endast avstängning från nomineringsprocessen. Alltså att han
fortfarande har rollen som ordförande och får arbeta med all verksamhet som inte
rör asparrangemang, intervjuer, diskussion och nominering av aspar.

– Suspension är inte definierat i uppförandepolicyn. Vad är ramarna för ’sus-
pension’ och med vilken grund kan ni ta det här beslutet?
∗ I Uppförande policyn § 5 står det: ”Vid samtliga applicerbara påföljder avgör sek-

tionsstyrelsen till vilken grad samt hur länge påföljden skall gälla, dessa ska vara
tydliga vid fastställandet av påföljden.”Vi gjorde då tolkningen att vi kan göra en
lägre grad av Ävstängning från kommitté”. Även den nya påföljden i tisdags tolkas
på samma sätt. Vi har även fört dialog med SO som delade tolkningen att detta är
en möjlig påföljd.

∗ Gällande valberedningen. Grunden i detta ligger i att det inte är särskilt passande
att ta upp en incident på sektionmötet, pga detta hänger ut involverade parter. Vi
ansåg det därmed mer passande att ta det på ett internmöte.

∗ Vi tolkade stadgan och reglementet som att det var okej. Fattade ett beslut baserat
på den tolkningen. Vi fick det senare överklagat, fick vår tolkning bekräftad av
kårens inspektor och ansåg därmed att det var ett passande beslut. Efter sista
beslutet fick vi återkoppling av Niklas som uppmuntrade oss att lyfta detta till
sektionsmötet.

– Tycker styrelsen att detta, i sin helhet, har hanterats korrekt?
∗ Vi har hanterat den här situationen så gott vi kan under rådande omständigheter.

Vi kan erkänna att vår kommunikation till alla parter har varit bristande och det ber
vi om ursäkt för. Vi gjorde en utredning med involverade parter, samt konsulterade
SO för råd innan vi tog beslut.

∗ Igen, efter i tisdags där vi fick nya perspektiv, kunde vi inte längre stå bakom det
ursprungliga beslutet som vi erkänner var för hårda.
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∗ Det nya beslutet anser vi som en mer passande påföljd till händelsen.
– Hur väljer styrelsen att prioritera deras incidenter?

∗ Vi väljer att prioritera incidenter i första hand men ibland krävs det mer utredning
för att kunna ta ett rättvist beslut. Kommer det in flera försöker vi hålla det krono-
logiskt. Gällande vår kommunikation igen, så borde vi ha kommunicerat huruvida
vilka incidenter som utreds när och hur på ett bättre sätt.

– Hur bestämmer styrelsen när och hur information ska ges till parter invol-
verade?
∗ Vi ger inte ut information som vi inte har fått samtycke att dela med oss av. Vi

försöker att komma med information snarast men tar även hänsyn till studietid.
– Hur tänker ni att jag ska reflektera mer än vad jag redan har gjort? Vad

förväntar ni er för reflektion?
∗ Vi har fått höra om en del av vilken reflektion som har skett. Det vi saknar är

hur personen har reflekterat över hur och när personen representerar sin roll och
främst hur andra ser personens roll. Vi hade gärna sett ytterligare hur personen
reflekterar över hur olika beteende påverkar sektionsmedlemmars förtroende att
personen opartiskt kan utföra arbetet som rollen kräver

• Mötet öppnar upp för vidare frågor till styrIT’24.
– Watt: Jag funderar kring bedömningen om hur man är valberedningen i frågan, kan

vi aldrig som privatperson säga något.
Haren: bedömningen gorde vi för att det var en öppen kanal, där det är tydligt

att Prince är ordf för valberedningen, det va folk utanför som hade hittat kanalen
tantan: Just rollen som valberedningen ser vi som mer viktig och viktigare med

förtroende, just valberedningen behöver ett bättre image och en bild av att vara mer
trovärdig och rättvis, till skillnad från exempelvis frITids ordförande.

frITids ordförande: är inte jag viktig? =(
Wiken: Som fritidordförande får jag replik?

• Diskussion
– Prince: Tycker ni inte att sektordf och lokalansvarig är viktiga på samma sätt som

ValleB ordf?
Haren: Jag tar absolut åt mig det, sen vill jag också säga att jag skrev inte lika

mycket, jag pekade inte ut någon, men jag tar absolut åt mig detta.
– Watt: Jag skulle vela veta vad Niklas som inspektör säger.

Inspector Broberg: Jag har blivit ombedd av styrelsen att kolla över hur man
tolkar stadgarna, men jag har också i min roll som inspektor som roll att stötta med
min mer långsiktiga perspektiv av stadgarna. Det finns inget som hindrar styrelsen
att genomföra detta, däremot finns det problem med att styrelsen kan påverka en
valberedning på detta sätt. Jag har lagt fram ett förslag att styrelsen drar tillbaka sitt
förslag och att frågan läggs upp för sektionsmötet istället.

Tantan: Skulle vela klargöra en sak, detta svar är väldigt utfärdigt och superbra,
vi hade inte detta svar när vi tog vårat beslut i Tisdags

– Prince: Har gått 5 veckor sedans första mötet, det är inte bara ett tillfälle av kommu-
nikation som det blev fel, utan det var kontinuerliga fel i kommunikation under hela
processen. Första faktiska kommunikationen kom först när jag överklagade och blev
kallad till möte. Jag har försökt byta personlig kontakt, resten av valleb fick sen info,
dokumenten från styrelsemöten finns inte ute, fick inte tid att skriva interpellation,
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om jag inte gjort sam jag gjorde nu hade jag behövt vänta till SM2 vilket är way too
long, har inte pratat med resten av valleb om deras åsikt, m.m.

Tycker även det är skumt att enbart jag får dessa konsekvenser när även andra i
liknande maktpositioner har skrivit saker i kanalen, har uttryckt att jag mår dåligt
över det på samma sätt, men verkar inte spela någon roll, har utryckt allt detta, haren
utrycker detsamma, varför får jag konsekvensen men inte Haren.

Haren: Jag kan ta replik på det sista. Om mitt personliga beteende, jag ber om
ursäkt, jag tar ansvar för mina handlingar.

– Snek: Yrkar på ett beslut ifrån styrIT gällande om de vill gå tillbaka på sitt beslut
(iom Niklas rekomendation) och isåfall lägga till en punkt för misstroendeförklaring

styrIT: Vi vill prata ihop oss

Matpaus
Mötet ajourneras i 40 minuter.

– Snek: försöker ta reda på vad vi försöker komma fram till med diskussionen Vill styrIT
följa Niklas råd eller inte? Ska vi lägga till en punkt i sektionsmötet.

– Tantan: Vårat beslut i tisdags var baserat på vår och inspektor Dans tolkning av
stadgarna, vi har nu efter insikt från Inspektor Niklas valt att dra tillbaks beslutet
och lyfta det inför sektionsmötet
Snek hoppar runt och viskar lite
Mötet skrattar

– Snek: Jag yrkar på att lägga till en punkt efter interpellationer ’Påföljder för Samael
”Prince” Pooyan’

Bifallen Beslut
– Kåfe: Innebär detta att vi också lämnar diskussionen om påföljder för styrelsen?
– Love Lindqvist: Ja det innebär det, det finns fördelar och nackdelar med att ha dis-

kussionerna separat och i klump.
– Prince: Tycker att två parter kan göra fel samtidigt och därav bör detta hanteras som

två olika punkter
bork talarlista :(

– Åskan: ValleB fick info sent, tycker att info borde delas när den är klar och undvika
spekulation. Hur tycker styrIT att de hanterat detta?

Tantan: Som tydliggjordes i interpellationen började påföljderna gälla i måndags,
valberedningen fick reda på detta i tisdags, anledningen till detta var för att ge tid till
personen i förväg att reflektera och presentera det själv. Hade vi gjort det igen vet jag
inte exakt vad vi skulle göra.

– Snek: har åsikter och vill förmedla dem, kom fram en fråga under pausen. styrIT är den
bakrund som Prince presenterat fullständig? Finns det ytterliggare saker som ligger
till grund för beslutet?

styrIT: Vi vill prata ihop oss innan.
Some time passes...

styrIT replik: Vi anser att det saknas en viktig del i bakrunden, vet inte om
Prince medvetet lämnat detta. Det är kanalen i helhet som tagits som underlag inte
bara en samling av citat utan ett flertal grejer, helhetsbilden av det som skrivits och
den representationen detta bidrar med har lagt grunden.
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Snek: Finns det något exempel ni vill lyfta?
styrIT: Vi vill inte peka ut något specifikt, sen ser jag inte det lämpligt för oss

att ta upp specifika exempel.
– Wiken: Finns all information tillgänglig för oss på sektionmötet så att vi kan ta ett

ärligt beslut? Eller är vissa saker under sekretess, GDPR, m.m.
– Prince: det är lite pinsamt var verkligen pinsamt, känner att det är okej, vill dock ta

bort andras namn då det inte känna relevant i frågan
– Tantan: Har snackat med Niklas och han rekomderar att kanalen i helhet inte borde

tas upp inför SM och därav kommer vi inte göra det.
– Prince: hur ska då sektionmötet komma fram till ett ärligt beslut utan all info, känns

orättvist. Finns det något som är viktigt för sektionen så bör det tas upp. Ni antog
att jag vela ha tid utan att fråga och därav gav mig mindre tid att svara.

styrIT: Vi sade tidigare hur vi resonerar, vi ser inte att det ska tas upp utan bara
att det inte ska komma från oss.

– Kåfe: Jag tycker att innan vi tar beslut om vilka påföljder som ges styrIT, Prince
och andra parter vill jag gärna se vilka skrivelser finns kring vad styrelsen har för
möjligheter att genomföra detta.

– Tantan: Det som Niklas har sagt har väckt en ärlig diskussion och vi vill kolla vidare
på det.

– snek: enligt uppförandepolicyn har styrelsen rätt att ge konsekvenser, och enligt stad-
gan har styrelsemötet möjlighet att hålla fyllnadsval efter avsättning.

– Öst: styrIT om jag uppfattat det att vi inte vill ta upp hela chatten, vill ni då att
någon annan ska göra det?

styrIT: Jag vill inte implicera att någon annan bör ta upp den, jag vill bara mena
att vi inte kommer publicera den.

– Bob: Jag kommer bara prata om vad som berör oss i chatten;
Snek: Vänta in styrelsen

– styrIT: Vi vill respektera Prince’s åsikt

Mötet ajourneras i 15 minuter.

– ϕ: Anser styrIT att sektionsmötet kan ta beslut om händelsen utan all information,
även om den kan vara rimlig?

styrIT: Vi vill prata ihop oss om det.
styrIT svar: Det är nödvändigt för sm att ha det som grund. Efter att ha snackat

med Niklas så anser vi att chatten är viktigt för den demokratiska processen. Vi
kommer skicka bilder på hela kanalen, men censorerad.

– Gåsen: Prince har pratat en hel del om kanalen och ska inte censureras, men även
Haren har varit delaktig, ska det censureras?

Styrit: Det personer i styrIT skrivit kommer inte censureras.
– Prince: Jag undrar lite om det med Haren, hur har diskussionerna varit inom styrelsen

samt att Haren också skrev, hur ser diskussionen ut och hur ser konsekvenserna ut?
styrIT svar: Det är en av de första grejerna som tagits upp, vi kom fram till att

det inte var passande och har uppmanat Haren att inte göra liknande saker i publika
forum.

Snek: känns de rimligt att säga att ni då utdelat en varning?
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styrIT: Vi har inte utfärdat en officiell varning. Vi ansåg att även om Haren har
skrivit i kanalen så ansåg vi inte det vara lika allvarligt som Princes meddelande och
valde att hantera dem olika.

– Paint: Jag undrar om ni har planer att arbeta med er kommunikation och att förbättra
de långa svarstiderna. Om ni har planer, kan ni berätta hur?

styrIT svar: Den har vart bristande och vi vill jobba på den. Vi har ideer men tar
gärna mera feedback.

Vi har tänkt på att efter våra styrelsemöten direkt involvera relevanta parter om
vilka beslut som tagits och vad som tagits upp.

– styrIT: Vill rekomendera att vi går vidare till andra punkter medans vi reviderar och
förbereder kanalen.

– Love Lindqvist Jag yrkar på att bordlägga resten av denna punkt och efterkommande
till senare i mötet.

att bordlägga denna och nästa punkt till senare i mötet. Beslut

§14 Verksamhetsrapporter – 20:57
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) Cloudlords
(d) EqualIT
(e) FanbärerIT
(f) FlashIT
(g) frITid
(h) MrKIT
(i) NollKIT
(j) P.R.I.T.
(k) sexIT
(l) snIT

(m) styrIT
(n) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för frågor om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet går till diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.

– Åskan: Jag vill att iallafall MrKITs verksamhetsrapport ska tas upp, vi vill diskutera lite
om den.

∗ ϕ: Jag vill ge en shoutout till MrKIT, de har arrat, vi har hjälpt till. Ni har arrat
en riktigt bra mottagning och som masternollan är jag riktigt nöjd. Jag har gått på
två mastermottagningar och båda har varit jättebra. Tack för att ni arrat en bra
mottagning för folk ni antagligen inte kommer träffa mer. <3
Snek: Jag känner mig utpekad

∗ Öst: Varför är detta relevant?
∗ Åskan: Nice att vara extra tydliga och transparanta så att inget kan mörkas eller

missas.
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∗ Öst: Hade mötet kunna påverka att detta inte blev av eller är det helt utanför mötets
kontroll?

∗ Åskan: Mötet har inte jättestor kontroll, men det är ändå
∗ Paint: Det känns bra att de fick framföra rapporten ändå.

– Ponky: Vart finns frITid’s och TrädgårdsmästerIT’s verksamhetsrapport?
– Napster: Sorry jag missade att lägga upp frITids’s verksamhetsrapport
– Snek: Har någon TrädgårdsmästerIT’s nummer?
– Haren: Jag har det

Ringer TrädgårdsmästerIT
– Haren: de kommer!

Mötet beslutar:

• att godkänna verksamhetsrapporter förutom TrädgårdsmästerIT i klump. Beslut

(a) Presentation av TrädgårdsmästerIT’s verksamhetsrapport
• Diskussion

– Snek: Innebär TrädgårdsmästerITs dagliga sysslor att vattna blommor?
Ja, senast idag gjordes det

– Haren: Hur många har dött?
öööh

Mötet beslutar:

• att godkänna TrädgårdsmästerIT’s verksamhetsrapport Beslut

§15 Verksamhetsplaner och budgetar – 21:21
(a) FanbärerIT’24

• Carl ’Watt’ Toreborg föredrar verksamhetsplanen.
• Carl ’Watt’ Toreborg föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till FanbärerIT’24.

– Paint: Ska den fysiska sångboken tas fram i samarbete med sexIT?
Har pratat med sexIT och fått godkännande att lösa det, sen ska de typ kolla på

den och säga kul :D
– Öst: varför beställa 250 när ni tror 20 säljs

Det är tänkt att dessa sångböcker är inventarie, tanken är att vi går back lite mer
i år för att framtida fanbärerIT ska gå pluss.

– Frogg: till styrit kassör, hur ser du på resultatet med tanke på tidigare utlysande.
Goose: Jag tänker att detta är något jag haft i åtanke när jag skapat styrITs

budget och det är något vi ska klara.
– Snek: babblar på som FanB denna gång B)
– ϕ: Blir det inte jättedyrt om man beställer en mindre summa?

Yup, det är det vi räknat på
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
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• att godkänna verksamhetsplan och budget för FanbärerIT’24. Beslut
(b) snIT’24

• Carl ’Watt’ Toreborg föredrar verksamhetsplanen.
• Carl ’Watt’ Toreborg gör en piruett och föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till snIT’24.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för snIT’24. Beslut

(c) EqualIT’24
• Adrian ’Yack’ Danielsson föredrar verksamhetsplanen.
• Erik ’Göken’ Persson föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till EqualIT’24.

– Hero: Reps inom sektionen ser lite skum ut?
Göken: What?? Min amazing cheatformel som jag gjorde här

– Vad är reps inom sektionen?
Teambuilding mellan kommiteer

– Göken: lägger yndringyrkande på att ändra budgeten till rätt siffra. (2700)
Snek: quickmafs 4500

– Individ ”Individen” Individsson: Har man övervägt att hitta spons för lunchföreläs-
ning?

Göken: Det har vi inte tänkt på nu, men bra poäng.
– Kåfe: Ändras bara summan eller ändras allt relevant?

Allt relevant ändras.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för EqualIT’24. Beslut

Mötet ajourneras i 30 minuter.

(d) styrIT’24
• Jonathan Edenlund föredrar verksamhetsplanen.

– Paint: Angående köket, det har kollats på många gånger tidigare, finns det kontinuitet
kring det?

Tantan: Erik Hultén, utbildningsomrädesledare, har talat om man kan kolla på
någon ventilationslösning för köket så vi ser att det är värt att kolla på igen.

– Pufflan: Vilka har ni pratat med om sektionsbil?
Tantan: Vi har kollat med ArgZ som funderar på att skaffa bil tillsammans med

sektionen.
– Danne: Angående sektionsbil, vad kan en sådan användas för?

Jättebra fråga! Är något som diiskuterats i många är. Flera har det ex, data,
maskin, td. Bra för att handla in saker för arr, flytta runt saker på campus

– Napster: Som jag har förstått det har det på Data varit möjligt för sektionsmedlemmar
att hyra/låna bilen, hade det varit möjligt?

Tantan: Det kan vara en möjlighet och det kommer förmodligen tas upp vide ett
senare stadie. Vill dock påpeka att detta kommer vara en långsam process.
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• Gustav ’Goose’ Asplund föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’24.

– Pufflan: ArmITs kostnader på 84000 är inte med.
styrIT: Vi vill lägga ett ändringsyrkande, att lägga till kostnad ArmIT 84000

ungefär och uppdatera samtliga siffror enligt det.
– Frögg: Vill flytta ansvaret för kräftlådan till P.R.I.T.
– Krysset: Stämmer fortfarande totalen eller kommer den ändras?
– Snek: Behöver ni tid att revidera budgeten?

Goose: Om jag minns sedan innan var det tänkt att gå back en del
– ϕ Vill påminna om att budgeten bara är en plan. Vi kan lösa det senare.
– Saxen: Finns också många av kostnaderna som inte (t.ex. klasskassa) nyttjas till fulla,

så det kan jämna ut sig i längden
Blip: Med det sagt vill jag uppmuntra att använda dessa summor, för det är en

kul sak att göra.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för styrIT’24 med ändringsyrkande. Beslut

§16 Revisionsberättelse – 22:45
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.
• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:

– digIT 23
– EqualIT 23

• Mötet öppnar för frågor.
– Det är många kommittéer som inte blivit granskade inför detta möte, behöver ni extra

stöd på något sätt?
GArGÍS: Det har varit lite strul med en färre revisor och mottagning som lett till

att arbetet inte varit lika strukturerat som tänkt, jag tänker att jag kommer stanna och
hjälpa till även nästa läsperiod för att strukturera upp arbetet mer.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Beslut

§17 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 22:48
(a) digIT 23

• Oscar ”Space” Eriksson föredrar verksamhetsberättelsen
• Gustav ”Goose” Asplund föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till digIT 23

– Snek: Skoj med ny server :D
– Haren: Hur varmt blir det i Dasen?

Gå inte in dit under sommaren.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Al-
fred Berglöf
Sekreterare

Nadia Farias
Förste justerare

Nicole Berginge
Andre justerare



Teknologsektionen Informationsteknik
Organisationsnummer: 857209-9524
En del av Chalmers Studentkår

Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP4
2024-05-03, 17:31 - 03:48

Sida 16 av 125

• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria digIT 23. Beslut

(b) EqualIT 23
• Stina ”Stins” Hansson föredrar verksamhetsberättelsen
• Jonathan ”Howl” Cederberg föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till EqualIT 23

– GarGÍs: Vad var det för budget ni skulle göra av med?
De planerade att gå mycket back, men gick mindre back.

• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria EqualIT 23. Beslut

(c) Resterande organ
Mötet beslutar:

• att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa möte. Beslut

§18 Interpellationer del 2 – 23:04
(a) Interpellation om incident (fortsätning)

• Jonathan Edenlund delar information om incident
• fortsatt diskussion om interpellation

– Napster: I nuläget kan styrelsen både välja in och avsätta valberedningen, vilket är
typiskt obra. På SM lp4 så touchade vi lite på denna typen av diskussion under två
av motionerna. Jag skulle verkligen vela lägga vikt på att vi diskuterar styrelsens
makt och vad de egentligen borde kunna göra och efter detta även justera stadgar och
reglemente så de reflekterar detta. Under förra mötet insåg jag och flertal andra att
fyllnadsval är EXTREMT praktiskt och det vore typ nice om styrIT fortfarande kunde
det. Men att kunna både fyllnadsvälja och avsätta en valberedning är en tickande
time-bomb som kommer gå fel.

Snel: Detta är en jätteintressant fråga till sektionsmötet, men är inte relevant till
interpellationen, ska vi ta det som en separat punkt eller vill ni ha det som del av
interpellationen?

Prince: Jag tycker det är ganska relevant att diskutera med tanke på interpella-
tionen eftersom ni tagit ett beslut, det är kanske inte direkt kopplat men jag tror det
ändå är relevant att diskutera här.

– Kåfe: Två saker, är det inte relevant nu när är det då relevant, vill påpeka att en
situation som denna är lite vad vi var inne på när vi diskuterade lp4. Jag anser också
att styrIT inte borde ha något att göra med valberedningen.

Sakupplysning: Inspektor Niklas åsikt var exakt densamma.
– Frogg: Jag tycker det är bäst att dela diskussionen för att göra processerna enklare.
– Prince: Vad vi i föregående styrIT sade var att ja, det är fel att fyllnadsvälja, men

valberedningen tjänar mer på att kunna fyllnadsväljas. Anledningen till att det är
okej att fyllnadsvälja men inte avsätta är för att det är viktigt att över tid få in fler
valberedare.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Al-
fred Berglöf
Sekreterare

Nadia Farias
Förste justerare

Nicole Berginge
Andre justerare
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– Napster: Borde vi ålägga någon (typ styrIT) att fixa en proposition/motion till nästa
möte

– Tantan: Jag tänkte bara tala lite som privatperson och tycker det känns som en rimlig
grej att styrelsen inte kan avsätta personer i valberedningen, efter diskussion med
Niklas tycker vi inte att en styrelse ska kunna göra detta.

– Prince: Vill gå tillbaka till interpellationenen. Har bett om ursäkt flera gånger, så
fort jag blev aware av att chatten kunde bli ett problem så försökte jag gottgöra
det. Tycker definitivt att jag borde få en konsekvens, men tycker det är konstigt att
styrelsen känner att de får göra en sån här grej och tala för sektionen. Antingen avsluta
mig helt men suspension känns skumt

Sakupplysning: Vi har inte meddelat att sektionen inte har tillit, utan enbart att
styrelsen inte har tillit.

Haren: Vi kommunicera att förtroendet kan komma tillbaka efter reflektion.
– Prince läser citat från ditt mail

Sakupplysning: Den nuvarande konsekvensen är inte denna
– Åskan: Jag som person och förtroendevald vill gärna ha en diskussion om konsekvenser

för Prince och sedan en punkt för konsekvenser mot Haren, då han också har en enligt
mig tyngre ansvarspost.

– Kåde: Skulle vela ha en separat punkt för påföljder för styrelsen
– Snek: Jag yrkar för att göra dethär mer konkret, jag vill lägga till en punkt innan

punkten om Prince; Påföljder för styrelsen.
– Pufflan: Ska personer man diskuterar om påföljder mot vara med på diskussionen?

Jättebra fråga, vi diskuterar
– Diskussion

∗ Åskan: Jag tycker nej, som person på sektionsmötet ska jag inte vara rädd att ta
upp åsikter för att jag är rädd för hur personen ska uppleva vad jag säger.

∗ Kåfe: liknande men framförallt, olämpligt att personer i fråga är närvarande, just
för att det är styrelse/valberedning kan folk könna sig rädda för att uttrycka sina
åsikter

∗ Snek: Jag vill ta upp lite till; gällande punk om styrelsen, vill någon ändra punkten
till att gälla något annat/någon annan eller ska vi ta punkten som den är nu?

Haren: det du kan gö är att ha en för styrelsen och en för mig separat, utifall
det skulle göra folk mer bekväma

Åskan: Yrkar på ovan som punkt efter styrelsen
Snek: Jag anser att de kan behandlas under samma punkt, det känns överflödigt

att behandla dem separat.
∗ Snek: Gällande punkten om Prince, tycker vi valberedningen bör närvara vid dis-

kussionen?
Watt: jag tycker det är relevant att resterande ValleB är kvar

Snek: Vi kommer hantera detta som ett inval typ, dvs inga memes, lite mer seriös ton och inga
anteckningar.

Mötet ajourneras i 7 minuter.

§19 Påföljder för styrelsen – 23:40

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Al-
fred Berglöf
Sekreterare

Nadia Farias
Förste justerare

Nicole Berginge
Andre justerare
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(a) Styrelsen presenterar sitt case
(b) Styrelsen lämnar salen
(c) Diskussion

Mötet beslutar:

• att styrIT vid nästa sektionsmöte skall presentera hur de jobbat för att främja kommunikation Beslut
till medlemmar utanför styrIT.

• att ålägga styrelsen att ta fram en handlingsplan för hur arbetet kring incidenter ska förbättras. Beslut
Denna ska presenteras på nästa sektionsmöte.

§20 Påföljder för Samael ”Prince” Pooyan – 00:41
(a) Prince presenterar sitt case
(b) Prince lämnar salen
(c) Diskussion

Mötet beslutar:

• att ge Prince mottagningsförbud 2025 Beslut

• att Prince exkluderas från invalsprocessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valbe- Beslut
redningen

§21 Allmän diskussion – 03:25
• Snek: Vill vi bordlägga samtliga punkter förutom inval TrädgårdsmästerIT till ordinarie möte

läsperiod 2.
• Snek: Vi behöver välja in revisorer också.
• Prince: Jag går av som Ordförande i Valberedningen

Mötet ajourneras i 5 minuter.

• Snek: Lägger yrkande 1
• Napster: Lägger yrkande 2

Mötet beslutar:

• Att bordlägga samtliga punkter förutom inval till revisorer. Beslut

• Att lägga till punkt ”Diskussion gällande nästa mötestillfälle” Beslut

§22 Propositioner – Bordläggs
Föreligger ej

§23 Motioner – Bordläggs
(a) Motion om platser i kommitéer / nämnder – Bordlagd
(b) Motion om skol av slutnings kören-ledare – Bordlagd
(c) Motion om att MrKIT ska ha kommitéutstyrsel – Bordlagd
(d) Motion om justering av fanbärerITs åligganden – Bordlagd

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Al-
fred Berglöf
Sekreterare

Nadia Farias
Förste justerare

Nicole Berginge
Andre justerare
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(e) Motion om interpellation till sektionsorgan – Bordlagd
(f) Motion om anslag av nomineringar – Bordlagd
(g) Motion om inlämningstid av mötesdokument (andra läsningen) – Bordlagd
(h) Motion om att skriva om definitionen av RevisIT – Bordlagd

§24 Personval – 03:34
(a) TrädgårdsmästerIT - Bordlagd
(b) RevisIT - 03:35

• Ledamot
– Jonatan ”Swift” Arvidsson, Jonatan ”Howl” Cederberg nominerar sig till ledamot i

RevisIT, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Jonatan ”Swift” Arvidsson, Jonatan ”Howl” Cederberg till ledamot i Beslut

RevisIT.
(c) Cloudlords - Bordlagd
(d) Kandidatmiddagsgruppen - Bordlagd
(e) Kaffeansvariga - Bordlagd

§25 Övriga frågor - Bordlagd

§26 Diskussion gällande nästa mötestillfälle
• Snek: Jag föreslår torsdag alternativt fredag LV8
• Hjälmer: Jag föreslår tisdag eller onsdag LV1
• Snek: Jag föreslår kontrapropositionsvotering mellan närliggande datum, följt av votering

gentemot veckorna.
• Mötet beslutar:

– Att ha ett extrainsatt möte Torsdag lv8 Beslut

§27 Mötets avslutande – 03:48

§28 Reservationer
Se handlingar

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Al-
fred Berglöf
Sekreterare
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Lista över beslut
Mötet beslutar:

att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Oscar Palm och Alfred Berglöf väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Nadia Farias och Nicole Berginge väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . . . . 3
att mötet är behörigt utlyst. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna med godkända ändringar. . . . . . . . . . . 4
att fastställa mötesordning i sin helhet . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Att godkänna tilläggande av interpellation . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Att flytta §17 & §18 till efter §11 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att fastställa dagordningen i sin helhet . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att adjungera in SYV med närvarorätt. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Streck i debatten . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
Bifallen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att bordlägga denna och nästa punkt till senare i mötet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att godkänna verksamhetsrapporter förutom TrädgårdsmästerIT i klump. . . . . . . . . . . . . . 13
att godkänna TrädgårdsmästerIT’s verksamhetsrapport . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att godkänna verksamhetsplan och budget för FanbärerIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att godkänna verksamhetsplan och budget för snIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att godkänna verksamhetsplan och budget för EqualIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att godkänna verksamhetsplan och budget för styrIT’24 med ändringsyrkande. . . . . . . . . . . 15
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15
att ansvarsbefria digIT 23. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att ansvarsbefria EqualIT 23. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa möte. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att styrIT vid nästa sektionsmöte skall presentera hur de jobbat för att främja kommunikation

till medlemmar utanför styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att ålägga styrelsen att ta fram en handlingsplan för hur arbetet kring incidenter ska förbättras.

Denna ska presenteras på nästa sektionsmöte. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att ge Prince mottagningsförbud 2025 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att Prince exkluderas från invalsprocessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valbered-

ningen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
Att bordlägga samtliga punkter förutom inval till revisorer. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
Att lägga till punkt ”Diskussion gällande nästa mötestillfälle” . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att välja in Jonatan ”Swift” Arvidsson, Jonatan ”Howl” Cederberg till ledamot i RevisIT. . . . . 19
Att ha ett extrainsatt möte Torsdag lv8 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19
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1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT25/25
LP1

Allmänt
ArmIT25/25 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• I våras hade vi extern teambuilding med andra Arbetsmarknadsgrupper

• Skrivit kontrakt med flera olika företag

• Varit med på mottagningen och hållt förljande arr: Casinokväll, lunchföreläsningar
och nollanlunch

• Deltagit på flera andra arr under mottagningen med både NollkIT och MrkIT

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har ArmIT25/25 arrangerat följande:

• Casinokväll under mottagningen

• 2 lunchföreläsningar under mottagningen
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Verksamhetsrapport LP1
Cloudlords 23/24

Fokus den här LPn
LP1 har fokuset varit på mastermottagningen och aspningen. Vi har varit med och puffat
några av MrKITs arr, och försökt visa upp oss till de nya studenterna på Lindholmen så
mycket som möjligt. Vi har också planerat och hållt aspning för att få nya intresserade
och engagerade IT-teknologer till nästa års Cloudlords.

The Cloud
Lite ändringar i The Cloud även den här gången:

• Nya hyllor är uppe med hjälp av Lindholmens husservice

• Skaffat mikrolock

• Städat ordentligt inför skolstarten

• Skaffat brädspel till The Cloud

Externt
Den här läsperioden har vi också:

• Varit med på IT rundvandringen under mottagningen

• Puffat mastermottagnings arr:

– Grillen första dagen

– Treasure hunt

– Viking sittningen

• Deltagit på KomKon

• Arrangerat två asparr
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Verksamhetsrapport digIT LP1
Allmänt
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållit workshops på torsdagar.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal tjänster.

• Deltagit på mottagningen: på Phadderkamp, IT-rundvandringen, nollan lunch och
haft ett eget arr.

• Kod & Vin
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Verksamhetsrapport EqualIT LP1
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på mottagningen genom IT-rundvandringen och Nollanlunch.

• Sett till att det finns mensskydd i hubbens toaletter.

• Gått på MHFA-utbildning

• Gått på utbildning om att driva förändring inom jämlikhet

• Införskaffat profilering

• Införskattat en ny pinmaskin och pride-flaggor.

• Teambuildat internt

• Gått i Pride

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 19/8 - Första första dagen

• 29/8 - Puffat FlashIT’s Milkeshakepub

• 7/9 - Kareokebrunch

• 3/9 - Nollanlunch

• 16/9 - 23/9 - Uppmärksammat Bisexual Awareness Week

• 23/9 - Delat ut fika för Celebrate Bisexuality Day
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Haft Teambuildning

• Inventerat

• Deltagit på Marskalksämbetet arrangemang och representerat fanan:

– Professorsinstallationen

– Mösspåtagningen

Arrangemang
• Vi har deltagit på mottagningen:

– 20/8 Representerat fanan på Götaplatsen

– 25/8 deltagit på IT-rundvandring och haft en station

– 14/9 Sålt frackband och pins på finsittningen

• 8/10 Sångkväll inför sammanställandet av sångbok
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Verksamhetsrapport FlashIT LP1
Allmänt
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Fotograferat Mottagningen och publicerat på våran hemsida

• Tagit Nollanbilden

• Deltagit på Engagemangsmässan

• Slutfärdigat kommittefotograferingen

• Tagit modulbilder till NollkIT

• Teambuildat

• Milkshakeprovning

• Fotat massa övriga arrangemang

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FlashIT arrangerat följande:

• Milkshakepub lp4

• Milkshakepub mottagningen

• Skrämtnollan på ZpookIT
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Verksamhetsrapport frITid LP1
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Arrangerat fredagsarrangemang i motionshallen.

• Arrangerat specialarrangemang utanför campus.

• Varit med och arrangerat mottagning för de nykomna inom IT-programmet.

• Utfört egen teambuilding för att lära känna varandra bättre.

Arrangemang
Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har frITid ’24 arrangerat följande:

• 26/04 Anordnade ett träningstillfälle i fotboll inför CM i fotboll.

• 02/05 Var med och deltog i fotbolls CM, vi representerade ett IT-lag.

• 04/05 Anordnade diskgolf i slottskogen dagen efter sektionsmötet.

• 17/05 Anordnade bordtennis i Aktiviteten i Mölndal.

• 21/08 Var med och hjälpte till under Phadderkampen, vi körde kast med vatten-
ballong.

• 24/08 Anordnade SåpIT tillsammans med P.R.I.T. under mottagningen, det blev
väldigt såpigt.

• 29/08 Var med och hjälpte till under SvettIT tillsammans med NollKIT.

• 01/09 Anordnade fotboll där IT-nollan och F-nollan spelade mot varandra som ett
nolluppdrag.

• 14/09 Anordnade diskgolf i slottskogen som vårt första enskilda arr efter mottag-
ningen.

• 20/09 Anordnade badminton i Fjäderborgen.
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Verksamhetsrapport MrKIT’24
LP1

Allmänt
MrKIT’24 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på NollKIT’s Phadderkamp tillsammans med Cloudlords.

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har MrKIT’24 arrangerat följande:

• 2/9 Inspring och presentation för Master-nollan (Framöver “Mollan”) samt arran-
gerat en grillkväll.

• 4/9 Arrangerat Skattjakt med hjälp av ArmIT, Cloudlords, EqualIT, FikIT, Lind-
holmens makerspace, snIT, StyrIT.

• 8/9 Arrangerat Island tour på Styrsö.

• 11/9 Arrangerat Lunchföreläsning av Ericsson för Mollan.

• 12/9 Arrangerat Vikingasittning för Mollan.

• 14/9 Arrangerat Delsjö-besök för IT- och Data-Mollan tillsammans med DMNollK.

• 21/9 Arrangerat Finsittning för Mollan på L’s Resto.

Övrigt
Arrangemang som var planerade men inte blev av:

• 16/9 SpaceRace på Lindholmens makerspace

Slutligen vill vi tacka alla kommittéer, föreningar och makerspace som hjälpte till på
diverse olika sätt. <3
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Verksamhetsrapport NollKIT’24
LP1

Erik “Bob” Hakeröd Albert “Ponky” Sjöman
Oscar “Nurmi” Nurmi Torslund Julia “Hjälmer” Larsson
Rasmus “Blues” Jakobsson Gustav “Garfield” Hartwig
Atosa “Katt” Daneshvar-Minabi Lena “Wenji” Lang

Allmänt
NollKIT har som tidigare gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Haft 4 veckor av planering under sommaren

• Teambuilding på Liseberg :)

• Mottagning!

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• Phadderteambuilding

• Mottagniongsarr:

– Första dagen

– Phadderkampen

– Bricktillverkning

– Upptäck Göteborg

– IT-Rundvandring

– sITningen

– Laserdome

– DIT-Sittning

– SvettIT

– Skattjakten

– FörfestU

– Pubvärmning
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– GØSIT

– Wildkids

– Mottagningsbastu

– ZpookIT

– Oscarsittningen

– Finsittning
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Verksamhetsrapport LP1 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Haft sektionspub LP4

• Representation av sektionshelgon på Cortegen

• Grillade på Skolavslutningen

• Haft teambuilding internt

• Bonat golv i StorHubben, grupprummet och köket

• Rengjort sofforna i Storhubben

• Påbörjat reparation av fasadskylten

• Hållit i rustvecka

– Bytt ut trasiga möbler i Grupprummet

– Reparerat Soffor och Bord i Storhubben

– Målat om Storhubben, Väggsmurfen, Grupprummet

– Renoverat Städskåpet

– Tvättat gardiner

– Reparerat Sandlådan

– Grovrengjort HASen, FRUM och köket.

– Kaffelappar i köket

– Reparerade förstärkaren i Grupprummet

– Avfrostat och rengort samtliga kyl och frys

– Reparerade ”Mormor”

– Köpt nya mikrofoner till Pubben

– Kontaktat Vaktmästeriet och Akademiska hus om felanmälningar och repa-
rationsbehov.

– Renoverat kräftlådan

– Instalerat vädringsbeslag på fönstren

– Bytt gardiner i Grupprummet

– Köpt ny köksmatriel

– Köpt HDMI-kablar till Studierummet
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– Allmänt underhåll i Hubben

– Målat märket vid Olgas Trappor

• Mottagning

– Rengjort och förberett i Hubben inför mottagningen

– Första Dagen

– Station på phadderkampen, IT-rundvandringen, vid bastun och ZspookIT

– Grillat burgare

– Suttit vid märket varje morgon MV1-MV2 med kaffe, saft och bullar

– Arrangerat Pubrunda med uteservering

– Puffat gasque-sittning och -eftersläpp samt båda festU-kalasen

– Sålt våfflor på tivolit

– Lånat ut inventarier för arrangemang

– Informerat om Hubbens dagliga skötsel genom bl.a. StädNollan
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Verksamhetsrapport LP1
sexIT

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Puffat FestUkalasen Nollkalaset och Nollfinalen

• Hållt station på IT-rundvandringen

• Hållt station på phadderkampen

• Puffat sITningen

• Hållt station på ZpookIT

• Puffat pubrunda

• Varit på kommitekonventet

Arrangemang
• Alice i underlandet gasque 23/08
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Verksamhetsrapport snIT

Allmänt
snIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på följande kursväderingar:

– DAT666 Concept-driven Design

– DAT341 Applied ML

– MVE045 Envariabelsanalys

– DAT216 GUI

– DAT565 Intro to AI

– DAT475 Advanced Databases

– DAT470 Beräkningsmetoder för storskaliga data

– DAT257 Agilen

– TDA518 Engelskan

• Haft ett uppstartsmöte med vUO på kåren

• Deltagit på EDIT-I forum

• Haft möte med Programledningen

• Deltagit på UtbildningsUtskottet (UU)

• Haft teambuildning

Arrangemang
• Vi har deltagit på mottagningen:

– 20/8 Presenterat oss på första dagen

– 25/8 deltagit på IT-rundvandring och haft en station
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– 26/8 arrangerat pluggfrukost

– 31/8 arrangerat en övningstenta

– 3/9 haft inspring för 1orna där vi presenterade oss

• Mastermottagning:

– 4/9 MrKIT skattjakt

– 21/9 Finsittning

• 24/9 Kursvalsmingel

• 2/10 Överlämning med föregående år
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Verksamhetsrapport LP 1
styrIT 24/25

Daglig verksamhet
Vi har i vanlig ordning utfört styrIT kontinuerliga arbete i form av:

• Styrelsemöten

• Programledningsmöten

• Uppstartsverksamhet

• Kassörskväll

• Sektionsmötesworkshop

• Ordförandemöten

• Deltagit på kårens utskottsmöten

• Deltagit på relevanta styrelseutbildningar

• Haft bistående kontakt med sektionens organ.

Projekt
Utöver daglig verksamhet har styrIT under LP 1 också medverkat på mottagningen.

• Deltagit och medverkat i mottagningen

– Hållt station på IT-rundvandringen

– Arrangerat sektionsmöte 0

– Deltagit på mastermottagningens Treasure Hunt.
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP1

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.

Utöver detta och våra möten har vi:

● Köpt växter till hubben

● Planerat aspning

Arrangemang
● Skolavslutning 24/5

● Piratsitting 3/9

● Aspning
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Interpellation om incident
Samael ’Prince’

Bakgrund
Den 10/09 (tisdag, den sista mottagningsveckan) hade jag varit sjuk ett tag, och be-
stämde mig för att göra en kanal som hette #frfrongod när jag och min kompis pratade
i telefon. Jag gjorde den lite snabbt, och lade till två personer i kanalen. Jag skrev lite
skit, hade en Odyssén rant, en kattbildstråd, men det första jag skrev var ”Fuck Ov-
KIT24”. När någon frågade ”Hahah, vad har dem gjort nu?” så sa jag ”De har hybris
och är horungar”. Jag tänkte inte på att kanalen var publik då jag inte tänkte så mycket
alls när kanalen gjordes och tänkte inte heller att det spelade någon roll då jag har den
jargongen. Kanalen hade under 10 personer tills gamla nollKITare gick in i kanalen och
informerade om att det var fel den 14/09. Jag förstod ganska snabbt att det var fel när
någon sa till mig och agerade för att försöka gottgöra mitt fel. Jag ringde sektionsordfö-
rande och sa att han skulle ta bort den, styrelsen gjorde chatten privat och kickade alla
förutom sig själva. Därefter skrev jag ett meddelande till NollKITS ordförande (då det
är svårt att prata med en hel grupp) och bad om ursäkt.

Jag bad om ursäkt och förstod varför det var fel. Det var som jag skrev till nollKIT,
ansvarslöst, ogenomtänkt och pantat enligt mig. Efter detta spreds en screenshot av
bara meddelandet om fuck ovKIT till resterande av ovKIT. Styrelsen ber om ett möte
den 16:e ”så fort som möjligt”. Jag är fortfarande sjuk, men tar mig in för ett fysiskt
möte. Där blir jag informerad om att jag har blivit anmäld för detta, specifikt för att
jag har sagt ”Fuck OvKIT 24” tillsammans med hybris och ”horungar” delen. De har
möte nästkommande tisdag (den 18:e), men bordlägger punkten. Jag får info om detta
genom messenger på onsdag klockan 00:01. Jag uttrycker att det dras ut på vilket gör
mig obekväm, men får det förklarat av sektionsordförande att

”Vi gör vårt allra bästa för att beslutet ska gå rätt till och vi kände att vi
behövde mer tid för detta. Vi gör detta för att beslutet ska bli så korrekt
som möjligt. Vi drar inte medvetet ut på beslutet och har inga negativa
intentioner med detta”.

Jag fick till mig att ovKIT var upprörda, och därefter gjorde jag en chatt med hela ovKIT
och bad om ursäkt igen för att försäkra mig om att alla hade sett. Efter detta bordlades
punkten igen, vilket jag får reda på genom att jag ringer sektionsordförande dagen efter
och frågar vad som händer. Jag frågar varför det har tagit två styrelsemöten och får
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svaret ”Jag kan inte prata om våra interna processer, du sitter inte vårt år” och ”Vi är
studenter, du borde fatta, du har suttit SAMO”. Jag blir stött av sektionordförandes sätt
att hantera kommunikationen och min oro och ringer därför SAMO och berättar att jag
inte vill bli informerad genom sektionsordförande längre och mår dåligt över osäkerheten
kring incidenten. Detta är också första gången jag har kontakt med SAMO genom hela
incidenten. Även den kommunikationen var bristande.

Det går en vecka till vilket är den 1/10. Jag får ingen info efter detta styrelsemötet
förens på torsdag den 3:e oktober. Då blir jag informerad att på grund av endast denna
incident är jag (kortfattat) mottagningsbannad 2025 samt ’suspenderad’ som ordf. i
valberedningen från måndag 7e oktober kl 00:01 till och med 31a december kl 23:59.
Några viktiga punkter enligt mig som togs upp (kan läsa upp mejlet om så önskas, men
detta är redan långt):

• Underlaget för [mottagningsförbjuds beslutet] är att handlingarna i kanalen bryter
mot mottagningskontraktet.

• Som sittande i Valberedningen ska man visa sig opartisk i form av att inte favorisera
eller prata negativt om andra, framförallt i öppna sammanhang.

• Vi gör ingen skillnad på om du skriver som privatperson eller som valberedare; din
makt för inflytande och påverkan anses fortfarande vara lika stark enligt sektionen.

• Denna suspension innebär att du inte får medverka i Valberedningens verksamhet
eller representera Valberedningen på något sätt under den angivna perioden.

• Du [kommer] fortfarande inneha rollen som ordförande i Valberedningen. Skulle
ytterligare och/eller liknande incidenter förekomma så kommer vi behandla den
som att du är invald ordförande i Valberedningen.

• Vi hoppas starkt att du, efter att ha reflekterat över dina handlingar, kan genom-
föra resten av verksamhetsåret med både vårt och sektionens förtroende.

Jag skickar interpellationen till styrelsen den 5/10 samt en officiell överklagelse på be-
slutet. Resterande av valberedningen får inte information förens den 8/10, en dag efter
att påföljderna trädit i kraft.

Jag är med på deras styrelsemöte tillsammans med en annan part som stöd samt medlare
den 8/10. ITs inspektor är också där utan att jag visste om att de hade kontaktat
ITs inspektor och jag har inte heller fått information om att de har kontaktat kårens
inspektor om denna incident.

Efter att jag har överklagat så gick de tillbaka på en del av beslutet. Detta är utdrag ur
deras mejl efter styrelsemötet:

”Vi [har] röstat igenom att fullständigt häva mottagningsförbudet helt samt
att lätta på restriktionerna kring “suspensionen”. Ett mer lämpligt namn är
avstängning från nomineringsprocessen.

Avstängning från nomineringsprocessen innebär att du ej får vara involverad
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i nomineringar, delta på asp-arr som valberedare samt hålla intervjuer under
den specificerade perioden. Du kommer alltså fortfarande vara ordförande
för valberedningen och leda all verksamhet förutom nomineringsprocessen.

Denna avstängning tas som påföljd grundat i uppförandepolicyns “Avstäng-
ning från kommitté“ i en mindre grad.

Baserat på kanalen upplever vi fortfarande en viss brist av förtroende till
att ditt uppdrag kommer att utföras objektivt. Vi anser detta vara särskilt
relevant i valberedningen, vars verksamhet är ytterst beroende på förtroende
från sektionen. Vi anser fortfarande att du behöver reflektera vidare om när
och hur du representerar din roll i valberedningen. Men efter en tidsperiod
av reflektion tror vi att du kommer kunna återfå förtroendet.

Även om intentionen var att detta skulle vara en privat kanal måste man vid
skapelse av kanalen välja publik eller privat. Att kanalen var publik anser vi
vara i samma grad som att säga det öppet.”

Jag ber även om ett formellt interpellationssvar och får då svaret från styrelsen:

Då denna interpellationen har kommit in sent har vi tyvärr svårt att skicka ett
välformulerat skriftligt svar på interpellationen som vi fullt kan stå bakom.

Som sagt, beslutet togs den 1/10, sista dagen för interpellation var 07:59 den 2/10 men
de gav mig inte svar förens den 3/10. Jag hade inte en chans att skicka interpellation i
tid så att de måste svara. De har inte heller publicerat deras protokoll där de tog deras
beslut om detta och har fortfarande inte gjort det när jag skriver detta (9/10), men min
påföljd började den 7/10.

Nu (äntligen) kommer vi till frågor:

Frågor till styrelsen
• Tycker styrelsen att påföljderna är välbalanserade i korrelation till händelsen?

• Suspension är inte definerad i uppförandepolicyn. Vad är ramarna för ’suspension’
och med vilken grund kan ni ta det här beslutet till valberedningen?

• Tycker styrelsen att detta, i sin helhet, har hanterats korrekt och rättvist?

• Hur väljer styrelsen att prioritera deras incidenter?

• Hur bestämmer styrelsen när och hur information ska ges till involverade parter?

• Hur tänker ni att jag ska reflektera mer än vad jag redan har gjort? Vad förväntar
ni er för reflektion?

Alla bilder, mejl och meddelanden kan jag visa (till en viss grad), men det är väldigt
överflödigt redan.
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Motion om platser i kommitéer /
nämnder

Love “Snek” Lindqvist

Bakgrund
Under senaste året har det varit mycket diskussion på sektionen kring söktryck, dubbel /
trippel-sittande, samt hur mycket arbete de olika kommitéerna / nämnderna har. Denna
motion ämnar att justera antalet platser i ett antal kommitéer / nämnder för att minska
det ovannämnda problemet.

Oavsett vilket möte denna motion presenteras på kommer det krocka med några inval.
För att undvika krockar föreslår jag att detta endast ska påverka kommande möten (inte
detta eller tidigare). Detta innebär att de som ska väljas detta möte väljs som vanligt
med samma antal. Alla kommitéer / nämnder som redan är valda / väljs blir opåverkade.

För att göra min tankeprocess så tydlig som möjligt kommer jag här i bakgrunden
diskutera de nedannämnda kommitéerna / nämnderna punktvis, och varför jag anser att
antalet sittande bör justeras. Detta blir ganska mycket text, men låt inte der skrämma
dig. Siffrorna nedan är antal ledamöter, eventuellt med totalt antal sittande (ledamöter,
ordförande, och kassör) inom parantes. I den ordning som kommitéerna (+snIT) är
listade i reglementet § 6.1.:
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snIT

snIT är i nuläget av 2-8 (4-10). Åligganden är i nuläget:

• att Administrera bevakning och utvärdering av utbildningskvalitén på kurser som
ingår i IT-programmet.

– vanligtis anteckna möten med kursrepresentanter.

• att Årligen administrera nominering, omröstning och utdelning av sektionens pe-
dagogiska pris.

• att Lämna förslag, till sektionens valberedning, på representanter till nästkom-
mande snIT.

• att Tillse att protokoll från studienämndsmöte anslås i enlighet med stadga.

10 personer ser jag som väldigt överflödigt till detta. snITs verksamhet är mer läm-
pad till arbetsfördelning än många andra kommitéer, dock känns 10 allt för överflödigt
jämntemot arbetsbördan.
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Cloudlords

Cloudlords är för nuvarande 0-6 (2-8). Cloudlords ålägganden är i nuläget:

• att Cloudlords skall vara styrelsen behjälplig i frågor gällande campus Lindholmen
och

• att Cloudlords skall omhändeta The Cloud

Det finns mycket att utveckla i the cloud, då det är en lokal som länge underprioriteras.
Dock mellan dess storlek och den kommande flytten från lindholmen känns detta arbete
begränsat av andra faktorer än antal sittande. För att vidare understryka detta jämnför
jag även med P.R.I.T.s ålägganden (då de också ansvarar för en lokal, och har samma
maxantal som CL):

• att Ansvara för att det anordnas arrangemang för medlemmar som främjar sam-
manhållningen på sektionen.

• att Arrangera en pub under pubrundan varje läsperiod.

• att Driva representationen av IT:s skyddshelgon i form av att utse representant
för maskot till större centrala arrangemang där det anses passande.

• att Underhålla IT:s märke ovanför Olgas trappor.

• att Tillhandahålla sektionens tygmärke.

• att Organisera arbetet med städning, underhåll och nybyggnation av sektionslo-
kalen.

• att Ansvara för sektionslokalens inventarier.
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digIT

digIT är i nuläget av 1-6 (3-8). Deras ålägganden är:

• att Underhålla och utveckla system för sektionen som tillsammans uppfyller föl-
jande behov: * En webbplats som kan presentera nyheter och sponsorer/partner. *
Ett system som sektionsmötet kan använda för att genomföra sluten votering * Ett
system som ser till att alla organ inom sektionen får tillgång till en epostadress som
kan nyttjas av organet * Ett system som låter gemene IT-teknolog eller organ på
sektionen boka delar av, eller hela sektionslokalen * Regelbundna säkerhetskopior
på data från de system och tjänster som tillgodoser kraven i denna listan

• att Tillsammans med sektionens rustmästeri underhålla och utveckla de digitala
system som finns i sektionslokalen.

• att Tillhandaha ett medlemsregister med information om vilka som för tillfället
är invalda i sektionens kommittéer, föreningar och andra instanser.

• att Uppmuntra till en god kodkultur på sektionen

Kort sagt ser jag antalet sittande som relativt välbalanserade respektive ålägganden.
Dock har tidigare års digIT uttryckt att 6 (8) är överflödigt
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FanbärerIT

FanbärerIT är i nuläget av 0-3 (2-5). FanbärerITs ålägganden är i nuläget:

• att Tillse att sektionens fana är representerad på

– samtliga ordinarie sektionsmöten

– vårens och höstens mösspåtagningar

– Chalmerscortègen

– första mottagningsdagen

– av sektionen anordnade finare tillställningar

– övriga av Chalmers studentkårs marskalksämbetes kallade tillställningar.

• att Vid de ovanstående tillställningar, som sektionens fana är representerad, iträda

– högtidsdräkt.

– vit Chalmersmössa.

– minst Chalmers studentkårs samt sektionens frackband.

• att En gång per termin arrangera ett finare arrangemang av mindre storlek som
främjar kultur.

• att Tillhandaha sektionens frackband och pin.

Så som jag ser det är arbetsbördan i nuläget inte stor nog för att rättfärdiga 3 (5) sittan-
de. Ett alternativ är att minska maxantalet sittande med 1. Ifall mötet hellre föredrar
det här alternativet bör någon lägga ett ändringsyrkande. Min föreslagna ändring är mer
omfattande än detta.

Just nu har vi en “finkommittée” samt en arbetsgrupp vars åliggande är att arrangera
en finsittning en gång per år. Då överlappet av både intresse och verksamhet är relativt
stora föreslår jag att dessa slås ihop till en och samma, samt att utöka min- och maxan-
talet i FanbärerIT med 1. Detta må vara en ökning, men innebär också avvecklingen av
Kandidatmiddagsansvariga som består av “två till fem [...] personer”; totalt en minsk-
ning.

Jag sitter i FanbärerIT just nu, och delar samma åsikt som resterande: vi hade inte
velat sitta ifall vi var ålagda att arrangera en finsittning. Dock ser jag inte detta som ett
problem på sikt; efter ändringen kan man hitta folk som, istället för att hetsas till både
FanbärerIT och Kandidatmiddagsansvariga, kan sätta sig i den ihopslagna kommittéen.
Jag ser inte heller att arbetsbördan ökar orimligt mycket för FanbärerIT: jag har tidigare
arrangerat finsittningar, och det har inte varit mycket svårare än att hitta en lokal inom
budget samt skicka ett antal mail (till kandidatmiddagen tillkommer lite mer för att göra
det till en tillställning, dock är detta arbetet inte enormt). För att understryka detta
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kan jag nämna att jag ett antal gånger blivit hetsad (av kandidatmiddagsansvariga) att
söka Kandidatmiddagsansvariga (samt sett andra blivit hetsade till samma), då med
argumentet att “det är inte så mycket jobb alls”.
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frITid

Efter diskussioner i slack #motion-om-antal-platser-i... så vill jag sänka minimiantalet
i frITid.

Jag ser det även som passande att antingen sänka maxantalet, eller öka ålägganden (e.x.
hålla minst 2 arr per LP). Dock är inte detta något jag gör i denna motion.
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MrKIT

MrKIT är i nuläget 2-5 (4-7). Det åligger MrKIT:

• att Planera och leda mottagningsaktiviteter för studenterna som börjar på master-
programmen Interaction Design and Technologies och Software Engineering and
Technology.

Det finns mycket möjligheter för aktiviteter för MrKIT att hålla i, dock är minimikravet
inte så högt att 3 taggade inte kan arrangera en enklare mottagning (i det fall att endast
3 intresserade finns).

Jag ser även 5 (7) som ett väldigt högt maxantal. Mastermottagningens omfattning är
inte alls den samma som kandidatmottagningen, och behovet av den samma är mycket
mindre. Detta då MrKITs mottagning endast är ett komplement till mottagningarna som
hålls av CIRC och vissa av programmen. Syftet är inte att introducera master-Nollan
till hela Chalmers, utan endast till IT-sektionen.

Efter diskussioner med MrKIT har jag kommit fram till att inte sänka maxantalet.
MrKIT har i år varit väldigt aktiva och hållit i många arrangemang. Även om jag står
fast vid det ovan bör större ändringar till kommitéen komma först efter att de fått en
tydligare identitet. De senaste 4 åren av MrKIT har varit radikalt olika i form av driv
samt antal sittande, och jag anser att de behöver få en mer konkret grund.
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Förslag
Yrkar på:

att I reglementet “§4.1 Sammansättning” ändra från

snIT består av

• ordförande

• kassör

• 2-8 ledamöter

till

snIT består av

• ordförande

• kassör

• 2-6 ledamöter

att I reglementet “§6.1 Förteckning” ändra följande rader i “Tabell 1”, kolumn “Le-
damöter”

Cloudlords från “0-6” till “0-4”

digIT från “1-6” till “1-4”

FanbärerIT från “0-3” till “1-4”

frITid från “1-4” till “0-4”

MrKIT från “2-5” till “1-5”

att I reglementet under “§6.4.5 Det åligger FanbärerIT” lägga till

att planera och leda arbetet med anordnandet av en kandidatmiddag.

att I reglementet stryka “§8.5.2 Kandidatmiddagsansvariga” och justera nedanstående
punkter.

att Det reviderade reglementet ska antas till sektionens dokument.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Svar på motion om platser i kommittéer / nämnder

Svar på motion om platser i
kommittéer / nämnder

styrIT

Svar:
Vi håller med argumenten som presenteras av motionären och tycker i helhet detta är
en väldigt rimlig motion. De kommittéer och nämnder som påverkas av ändringen ser vi
kunna fortsätta bedriva en lyckad verksamhet med de föreslagna ändringarna, samtidigt
som sektionen dessutom sparar in lite extra pengar.

Vi ser dessa ändringar som positiva för sektionen och yrkar därmed på bifall av mo-
tionen i sin helhet
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Motion om att införa arbetsgrupp
Skol Av Slutnings Kören-ledare

Ida Dahl, Karl Kjellmer

Bakgrund
De senaste två åren har det arrangerats en skolavslutning inför sommaren som har varit
mycket uppskattad av sektionen. Det har dock varit lite dålig organisation då det var
oklart vem som ska vara ansvarig för arrangemanget och vem som skulle anordna vilken
del. Det som led mest av att inte ha en riktig ansvarig var kören som knappt lyckades
ha en övning innan arrangemanget.

Därmed tänker vi att om sektionen vill ha en skolavslutning så är det rimligt att tillsätta
någon i god tid att ansvara för den.

Vår tanke är att man inför en arbetsgrupp som är ansvariga för att samordna skolavslut-
ningen och som då också ansvarar för att tagga folk på att gå med i Skol Av Slutnings
Kören och att arrangera ett lämpligt antal övningstillfällen under våren. Vårt förslag är
att arbetsgruppen bör bestå av en körledare och en skolavslutningsledare (med lite plats
för varians i antal).

Om sektionen något år inte vill ha en skolavslutning eller det inte finns någon som vill
sitta i arbetsgruppen ser vi inte det som ett större problem att gruppen uteblir.

Förslag
Yrkar på:

att Under § 8.5 Återkommande arbetsgrupper i reglementet lägga till en paragraf
§ 8.5.3 Skol Av Slutnings Kören-ledare

att Under den paragrafen lägga till:
Skol Av Slutnings Kören-ledare är 0-3 av sektionen, förtroendevalda personer vars
syfte är att samordna skolavslutning och anordna körövningar.

§ 8.5.3.1 Inval
Skol Av Slutnings Kören-ledare väljs in varje år på första ordinarie höstmötet.
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§ 8.5.3.2 Åligganden
Det åligger Skol Av Slutnings Kören-ledarna att planera och leda arbetet med
anordnandet av en skolavslutning.

att Lägga till Skol Av Slutnings Kören-ledare under inval i sektionsmötets dagordning.
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ledare

Svar på Motion om att införa
arbetsgrupp Skol Av Slutnings

Kören-ledare
styrIT

Svar
Vi anser det inte vara rimligt att skapa en arbetsgrupp vars uppgift är att anordna en
skolavslutning då det inte funnits något riktigt upprepande intresse för detta tidigare.
Vi hade gärna sett ett mer kontinuerligt intresse innan vi skapar en återkommande
arbetsgrupp, då man i nuläget kan äska om att få hålla i en skolavslutning om man
känner sig taggad. Att skapa en arbetsgrupp hade dessutom inneburit att vi lägger
nästan lika mycket pengar på arbetsmat och profilering som på det faktiska arret om
man räknar med tidigare års kostnader.

Vi yrkar därav på avslag av motionen.
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Motion om att MrKIT ska ha
kommittéutsyrsel

Linda Bergevald, Oscar Eklund, Ebba Munck, William Åkerström

Bakgrund
MrKIT har ett problem, kommitténs medlemmar är inte särskilt synliga eller identifier-
bara.

Tidigare år så har MrKIT haft hoodies, men vi tycker inte att det var en bra lösning
eftersom hoodien knappt står ut bland all annan civilklädsel. Vi anser att ovven, som
vi haft på oss som MrKIT’24, verkligen har visat vilka vi är, vad vi gör och identifierat
oss på ett bra sätt, både för de nya Masterstudenterna under mottagningen, men också
för hela sektionen.

MrKIT behöver ha kommittéutsyrsel på sig när vi arrar då de är oömma och tål att
användas, speciellt då vi till stor del haft arr utomhus. Vid nästan alla arr har vi dessutom
grillat, vilket gör att ens kläder börjar stinka av grillrök.

Vid början av vårt verksamhetsår kände vi att kommittéutstyrsel behövdes då vi verk-
ligen ville satsa på att få många av de nya Masterstudenterna att komma på arren,
därför att detta har varit ett stort problem både för föregående MrKIT och Cloudlords.
Vi lyckades bra då det kom runt 70 personer på vardera arrangemang som inte hade
platsbegränsningar vilket är en stor ökning!

Intrycket som vi har fått av de nya Masterstudenterna är att ovvarna ger en känsla av
trygghet, då de lätt kan hitta oss. Utan ovvarna hade vi inte vågat ta med så många av
de nya Masterstudentera ut på Styrsö eftersom vi hade varit mycket svårare att hitta,
bland annat på båten men även vid uppsamlingsplatsen. Vi känner också att ovvarna
signalerar att vår verksamhet är pågående och att folk kan gå fram till oss och prata om
de behöver stöd.

Slutligen så har vi som MrKIT’24 försökt införskaffa ovve samt 2 t-shirts med tryck på
den ordinarie profileringsbudgeten. Även fast vi försökte hitta de lägsta priserna fick vi
ändå lägga ut 200kr per person då profileringsbudgeten inte räckte.
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Förslag
Yrkar på:

att Under §7.2 Kommittéutstyrsel i den ekonomiska policyn ändra:

från

“FlashITs, NollKITs, P.R.I.T.s, sexITs och Cloudlords utstyrslar innefattar
ett överkroppsplagg med tryck, ett kommittéplagg (’ovve’) och därtill höran-
de färg, tryck och brodering.”

till

“FlashITs, NollKITs, P.R.I.T.s, sexITs, Cloudlords och MrKITs utstyrslar
innefattar ett överkroppsplagg med tryck, ett kommittéplagg (’ovve’) och
därtill hörande färg, tryck och brodering.”
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Svar på motion om att MrKIT
ska ha kommittéutsyrsel

styrIT

Bakgrund
MrKIT har en aktiv verksamhet under flera veckor, samt att de ska vara lätta att
känna igen. Vi ser även inte varför det skulle skilja sig från andra kommittéer som har
kommittéeutstyrsel. Vi ser att kommittéeutrstyrsel kan underlätta arrangemang, och
hur många som engagerar sig i mastermottagningen. Vi anser att motionen är passande
med tanke på MrKITs arbete, och yrkar därmed på att bifalla motionen i sin helhet.
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Motion om Justering av
FanbärerITs åliggande

Carl Toreborg

Bakgrund
Vi i FanbärerIT har vid närmare genomläsning av reglementet tolkat skrivelserna som
att vi måste bära högtidsdräkt vid sektionsmöten. Detta upplever vi som något som ej
följts och årets sittande tror att detta enbart motverkar att sittande i FanbärerIT skall
komma på möten. Särskillt i tanke på värmen som uppstår vid möten.

Förslag
Yrkar på:

att Ändra:
”Vid de ovanstående tillställningar, som sektionens fana är representerad, iträda
• högtidsdräkt.
• vit Chalmersmössa.
• minst Chalmers studentkårs samt sektionens frackband”

Till:
”Vid de ovanstående tillställningar, som sektionens fana bärs, iträda
• högtidsdräkt.
• vit Chalmersmössa.
• minst Chalmers studentkårs samt sektionens frackband”
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Svar på motion justering av
FanbärerITs åliggande

styrIT

Svar
Efter en lång diskussion där vi vägde många för- och nackdelar som att det är roligt att
se stackars FanbärerIT svettas i en föreläsningssal. Men detta är onödigt då fanan bara
representeras och inte bärs. styrIT rekommenderar då att bifalla motionen i sin helhet.
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Motion om Interpellation till
sektionsorgan

Samael ’Prince’ Pooyan, Love ’Snek’ Lindqvist

Bakgrund
I nuläget kan man inte granska eller ställa frågor till ett sektionsorgan gällande deras
verksamhet. Det finns frågor till sektionsmötet där man kan diskutera allmäna frågor
och det finns motioner där man kan ändra styrdokument. Inget av detta ger dock sek-
tionensmedlemmar chansen att fråga sektionsorgan. Det är givande att ge sektionsmed-
lemmar chansen att kunna göra detta då det ökar den gemene IT-teknologens chans att
uttrycka sig samt demokratin på sektionen.

Förslag
Yrkar på:

att under §1.4 Interpellation i reglementet ändra:
Från
”Sektionsstyrelsen måste svara på interpellationer som inkommit innan sista in-
lämningsdagen för motioner enligt stadgarna. Om varken interpellatören eller en
representant för interpellatören framför interpellationen framförs den av mötesord-
förande.”
Till
”Sektionsorgan måste svara på....”

att under §4.1 Generella moment i sektionsmötesordning ändra:
Från
”Interpellation: 1. Framförande av fråga till sektionsstyrelsen. 2. Frågor till den
som framfört frågan. 3. Framförande av svar från sektionsstyrelsen. 4. Frågor till
sektionsstyrelsen. 5. Diskussion.”

Till
”1. Framförande av fråga till sektionsorgan. 2. Frågor till den som framfört frågan.
3. Framförande av svar från sektionsorgan. 4. Frågor till sektionsorgan. 5. Diskus-
sion.”
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att under §4.1 Interpellationer i sektionsmötesordning ändra:
Från
”Interpellationer är frågor till sektionsstyrelsen som sektionsstyrelsen måste svara
på inför mötet.”
Till
”Interpellationer är frågor till sektionsorgan som sektionsorgan måste svara på
inför mötet.”
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Svar på motion Interpellation till
sektionsorgan

styrIT

Svar
Styrelsen ser att det i framtiden kan finnas ett tillfälle då det är relevant för ett sek-
tionsorgan att besvara frågor inför sektionsmötet. styrIT rekommenderar då att bifalla
motionen i sin helhet med följande redaktionella ändringar.

Förslag
Yrkar på:

att Ändra motionens andra att sats
Från
“ 1. Framförande av fråga till sektionsorgan. 2. Frågor till den som framfört frå-
gan. 3. Framförande av svar från sektionsorgan. 4. Frågor till sektionsorgan. 5.
Diskussion. ”

Till
“ Interpellation: 1. Framförande av fråga till sektionsorgan. 2. Frågor till den som
framfört frågan. 3. Framförande av svar från sektionsorgan. 4. Frågor till sektions-
organ. 5. Diskussion. ”

att Ändra motionsens tredje att sats
Från
under §4.1 Interpellationer i sektionsmötesordning ändra: ...
Till
under §4.3 Interpellationer i sektionsmötesordning ändra: ...
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Motion om Anslag av
nomineringar
Samael ’Prince’ Pooyan

Bakgrund
I stadgarna står det just nu att valberedningen måste anslå nomineringar fem läsdagar
innan sektionsmötet. Eftersom sektionsmöten är tradionellt på torsdagar leder det till
att valberedningen förlorar en hel helg arbetstid. Dessa fem läsdagar är för att ge folk
tid att tänka, men det är sällan någon ändrar sig i efterhand efter de har tackat ja
till nomineringen och det är ännu mer sällsynt att det har hänt de sista dagarna innan
sektionsmötet är. Att ändra från fem läsdagar till tre läsdagar ger valberedningen fyra
extra dagar för intervjuer (då man även tjänar en helg).

Förslag
Yrkar på:

att under §5.5 Anslag i stadgan ändra:
Från
”Valberedningens nomineringar skall korrekt anslås, enligt §14.2, minst fem läs-
dagar före sektionsmöte.”
Till
”Valberedningens nomineringar skall korrekt anslås, enligt §14.2, minst tre läsda-
gar före sektionsmöte.”
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Svar på motion om Anslag av
nomineringar

styrIT

Svar
Vi som styrIT tycker att motionen var koncis och välskriven och ser både för- och nack-
delar med denna men vi har inte kommit till ett internt konsensus och väljer därför att
varken yrka på bifall eller avslag. Däremot vill vi presentera några tankar vi resonerade
kring som kan vara relevanta till diskussionen.

En stor fördel med detta är att valberedningen får mer tid att genomföra intervjuer.
Detta kan hjälpa underlätta verksamheten, vilket särskilt kan vara relevant under stres-
siga perioder som LP2. Å andra sidan skulle detta resultera i mindre tid för nominerade
och icke-nominerade att snacka ihop sig. Dessutom, om en kommitté* blir vakant i no-
mineringarna behövs tid för att lösa detta och denna förändring skulle göra det svårare.
Men om det däremot inte finns intresse för just en kommitté just det året ska inte
sektionsmötet vara rädda att att ha just den vakant.

* Detta är särskilt relevant för kommittéer som måste existera som är ett krav för att
sektionen ska få existera.
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Motion om att skriva om
definitionen av RevisIT

Erik Persson

Bakgrund
Styrdokumentens definition av RevisIT har inte uppdaterats på länge och skiljer sig en
del ifrån definitionen av andra sektionsorgan. Till exempel är revision, ansvarsfrihet och
revisorer i nuläget väldigt ihopbakade. Dessa är olika saker och bör hållas uppdelade.
Denna motion skriver om detta för att vara mer i linje med övriga sektionsorgan.

I samband med detta utökar den även antalet personer som kan bli invalda på ett
sektionsmöte med 1 person eftersom intresset för RevisIT har ökat under de senaste
invalen och en till sittande skulle vara till fördel för arbetsuppdelningen.
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Förslag
Yrkar på:
Följande att-satser lägger till en ny punkt för revisorer i stadgan

att lägga till ”§4 Revisorer”i stadgan samt justera nedanstående punkter

att under §4 Revisorer i stadgan lägga till:

§4.1 Sammansättning
Sektionens revisorer består utav, i reglemente, fastställt antal ledamöter

§4.2 Uppdrag
Revisorernas uppdrag är att revisera sektionens verksamhet och ekonomi

§4.2 Förutsättningar
Den som söker revisor ska:

• ej inneha en ansvarspost på sektionen under sitt verksamhetsår

• vara ansvarsbefriade från eventuella ansvarsuppdrag inom teknologsektionen

§4.3 Rättigheter

• Sektionens revisorer äger rätt att i namn och emblem använda sektionens
namn och symboler.

• Sektionens revisorer har rättighet att med en notis på 3 läsdagar få handlingar
och räkenskaper tillhanda.

§4.5 Åligganden
Det åligger revisorerna att korrekt anslå, enligt §14.2, revisionsberättelser senast
tre läsdagar före ordinarie sektionsmöte.

Följande att-satser lägger till en punkt för revisorer i reglementet

att lägga till §2 Revisorer i reglementet samt justera nedanstående punkter

att under §2 Revisorer lägga till:

§2.1 Sammansättning
Sektionens lekmannarevisorer består utav 4-8 st ledamöter

§2.2 Inval
Vid ordinare inval ska det väljas in 2-4 revisorer
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Följande att-satser skriver om §15 Revision och ansvarsfrihet

att stryka samtliga punkter under §15 Revision och ansvarsfrihet och ersätta dem
med:

§15.1 Revision
Räkenskaper och övriga handlingar skall vara revisorerna tillhanda senast 15 läs-
dagar före ordinarie sektionsmöte.

§15.2 Revisionsberättelsen
Revisionsberättelsen skall innehålla yttrande om rekommendation för ansvarsfri-
het av berörda personer.

§15.3 Ansvarsfrihet

§15.3.1 Beslut
Ansvarsfrihet är beviljad berörda personer då sektionsmötet fattat beslut om detta.

§15.3.2 Undantag
Skulle förtroendevald på sektionen med ekonomiskt ansvar avgå före mandatperi-
odens slut, skall revision av aktuellt organ ske omgående.
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Följande att-satser tar bort fastställandet av antalet revisorer i stadgan, och
hänvisar istället till reglementet

att ändra §4.4.1 Första ordinarie höstmötet i stadgan

från

• Val av
– 2-3 revisorer med uppdrag fram till nästkommande första ordinarie
höstmöte.

• Behandlade av års- och revisionsberättelse och ansvarsfrihet för–
sektionsstyrelse

till

• Val av
– I reglemente fastställt antal revisorer med uppdrag fram till näst-
kommande första ordinarie höstmöte.

• Behandlande av års- och revisionsberättelse och ansvarsfrihet för –
sektionsstyrelse

att ändra §4.4.2 Första ordinarie vårmötet

från

• Val av
– inspektor (udda kalenderår).
– 2-3 revisorer med uppdrag fram till nästkommande första ordinarie
vårmöte.

till

• Val av
– inspektor (udda kalenderår).
– I reglemente fastställdt antal revisorer med uppdrag fram till näst-
kommande första ordinarie vårmöte.
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Svar på Motion om att skriva om
definitionen av RevisIT

styrIT

Svar
Vi tycker att motionen är välskriven.

Vi ser inga större förändringar i motionen och tycker att omstruktureringen som föreslås
är rimlig och faller i lije med hur resterande sektionsorgan är definierade.

Vi ser inte heller några problem med att maxantalet Revisorer ökas då det minimala
antalet ej ökas.

Förslag
Yrkar på:

att ändra ”antal ledarmöter”, till ”antal revisorer”, i paragraf 4.1 i stadgan.

att bifalla motionen med ovanstående ändring.
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Godkända ändringsyrkanden:
Att ändra under §1.2 från:
- ”Förslag till dagordningen skall anslås fem dagar innan sektionsmötet”
till:
- ”Förslag till dagordningen samt tillhörande dokument skall anslås fem läsdagar innan sektionsmötet”

att stryka andra att-satsen.
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Motion om stadgeändring
inlämningstid

sektionsmötesdokument
Oscar Palm

Bakgrund
Just nu finns det flera olika dagar då dokument ska in till sektionsmötet. Revisionsbe-
rättelse, motioner och propositioner ska anslås tre dagar innan och allt annat ska anslås
fem läsdagar innan. Jag tycker det är lite förvirrande.

Förslag
Yrkar på:

att I stadgan ändra §4.3.3 Utlysning
”Inkomna motioner och propositioner skall anslås minst tre läsdagar i förväg. Öv-
riga möteshandlingar skall anslås enligt stadga eller reglemente.”
till
”Möteshandlingar skall anslås enligt stadga eller reglemente.”

att I stadgan ändra §15.2.1 Åligganden
”Det åligger revisorerna att korrekt anslå, enligt §14.2, revisionsberättelser senast
tre läsdagar före ordinarie sektionsmöte.”
till
”Det åligger revisorerna att korrekt anslå, enligt §14.2, revisionsberättelser senast
fem läsdagar före ordinarie sektionsmöte.”
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Svar på motion om stadgeändring
inlämningstid

sektionsmötesdokument
styrIT

Svar
Efter granskande av sektionens styrdokument så står det redan att motioner och pro-
positioner skall publiceras 5 dagar innan mötet i förslag på dagordning och vi ser inget
större problem för styrIT att färdigställa propositioner fem dagar innan mötet.

Angående den andra att-satsen så har revisorerna i dagsläget 12 läsdagar (oftast 18
dagar) att granska sektionens bokföring för att göra uttalanden om avgångna kassörer
som ska bli ansvarsbefriade samt granska samtliga sittande kassörers bokföring. Den
föreslagna ändringen minskar det till 10 läsdagar (oftast 14 dagar) som revisorerna ha
till sitt förfogande vilket vi som styrIT tror är för få dagar för att utföra arbetet.

Förslag
Yrkar på:

att stryka andra att-satsen.

att bifalla motionen med ovanstående ändringsyrkande.
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5 Verksamhetsplaner
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Verksamhetsplan EqualIT’24/25
Allmänt
EqualIT’24/25 planerar under året att göra det som åligger kommittén, vilket är följande:

• att arrangera minst 1 arrangemang med jämlikhetsfokus per läsår

• att vara SAMO behjälplig i jämlikhetsarbete.

• att bistå sektionen med utbildning i jämlikhet

Utöver detta planerar EqualIT:

• att tillhandahålla mensskydd till sektionslokalen Hubben 2.2s toaletter och i the
Cloud.

• att hålla nära kontakt med andra jämlikhetsgrupper på Chalmers

• representera EqualIT under nätverkskvällar med JämK

• att arrangera under Chalmers jämlikhetsvecka som hålls av JämK

• att arrangera aspning

Arrangemang
Möjliga arrangemang som EqualIT’24/25 kan komma att arrangera:

• Hålla i en Första-första dag riktad för kvinnor, HBTQ+ -personer och personer
med funktionsvariation

• Uppmärksamma viktiga veckor och dagar, till exempel:

– Ada Lovelace Day

– Transgender Awareness Week

– Internationella kvinnodagen

• Filmkväll med diskussion

• Karaokebrunch

• Föreläsning

• Pysselkväll

• Närvara på Pride



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsplan FanbärerIT, 2024-2025 LP1

Verksamhetsplan FanbärerIT
Allmänt
FanbärerIT planerar under året att göra det som åligger kommittén enligt reglemente,
vilket är följande:

• Tillse att sektionens fana är representerad på:

– Samtliga ordinarie sektionsmöten

– Vårens och höstens mösspåtagningar

– Chalmerscortègen

– Första mottagningsdagen

– Av sektionen anordnade finare tillställningar

– övriga av Chalmers studentkårs marskalksämbetes kallade tillställningar.

• Vid de ovanstående tillställningar, som sektionens fana är representerad, iträda

– Högtidsdräkt

– Vit Chalmersmössa

– Minst Chalmers studentkårs samt sektionens frackband.

• En gång per termin arrangera ett finare arrangemang av mindre storlek som främ-
jar kultur.

• Tillhandaha sektionens frackband och pin.

Arrangemang
Förslag på arrangemang som FanbärerIT kan genomföra är följande:

• Provningar

• Sångbokssittning

• Arrangemang för att ta fram sångbok

• Delta på mottagning

– Götaplatsen första dagen

– IT-rundvandring

– Sälja pins på Finsittningen

• Aspning

1
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Övrigt
• Utveckla och ta fram en fysisk sångbok för IT-sektionen.

2
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Verksamhetsplan snIT 24/25

Allmänt
snIT 24/25 planerar under året att göra det som åligger kommittén enligt reglemente,
vilket är följande:

• Administrera bevakning och utvärdering av utbildningskvalitén på kurser som in-
går i IT-programmet.

• Årligen administrera nominering, omröstning och utdelning av sektionens pedago-
giska pris.

• Lämna förslag, till sektionens valberedning, på representanter till nästkommande
snIT.

• Tillse att protokoll från studienämndsmöte anslås i enlighet med stadga.

Speciella satsningar
Förslag på satsningar som snIT 24/25 kan genomföra är följande:

• Speciellt bevaka de nya kurserna för programmet

Övrigt
• Hålla en aspning

• Kursenkätsfika

• Arrangera klassrepresentantmöten

• I mån av tid arrangera workshops ex:

– GIT

– LATEX

1



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsplan styrIT 24/25

Verksamhetsplan
styrIT 24/25

Operativt arbete
Största delen av styrITs verksamhet är det kontinuerliga arbetet:

• Representera sektionen på relevanta möten, bland annat:

– Kårens utskott

– Sektionens inspektor

– Programledningen.

– Kårens fullmäktigemöten (FuM)

– EDIT-I forum

• Stödja sektionens organ i deras verksamhet.

• Hålla åtminstone 3 stycken styrelsemöten per läsperiod.

• Hantera incidenter efter bästa möjliga förmåga.

• Hålla utbildning för nypåstigna.

• Hålla sektionens kontotjänster uppdaterade.

• Underhålla styrdokument.

• Arbeta för att sektionens medlemmar ska må så bra som möjligt.

• Arbeta för att inkludera sektionens medlemmar i sektionens verksamhet.

• Underhålla och uppdatera dokumentation relaterade till ekonomin.

• Utvärdera nöjeslivet på sektionen kontinuerligt.

• Hålla sektionsmötesworkshop och kassörskvällar inför sektionsmöten.
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Projekt
Under det kommande året finns det ett antal projekt vi vill undersöka i mån av tid.
Dessa fokusområden kommer att vara:

1 Bevaka campusflytt
Vi behöver ligga ett steg före, i och med den stora campusflytten så är detta ännu
viktigare. Vi ska fortsätta bevaka och lobba för sektionens plats på Johanneberg och se
till att våra problem inte nerprioriteras.

2 Sektionskultur och söktryck
Frågan om detta har lyfts under sektionsmöten och man kan göra ett större socialt
arbete med det. Det finns ett problem att kommittéer som vi måste ha oftast inte fylls
medan andra kommittéer har väldigt högt söktryck. Vi ser att det skulle behöva göras en
utredning kring vad man kan göra för att förbättra och jämna ut söktrycket på sektionen.

3 Utreda ekonomi
Sektionen har det ganska gott ställt, men under perioder av året är det väldigt ont om
pengar. Hur kan vi lägga upp ekonomin så att det kan bli mer jämnt under året?

3.1 Ekonomistandard:
På senare år har vi noterat att det varit allt mer invecklat med ekonomin och svårare
för sektionsaktiva att bli ansvarsbefriade. Vi skulle vilja utreda detta och kolla på bättre
förhålla sig till en ekonomistandard. Ett förslag som diskuteras inom detta är att anpassa
sig efter kårens ekonomi-standard. Vi skulle också vilja kolla vidare på integreringar och
tjänser som skulle kunna underlätta arbetet för sektionens kassörer.

3.2 Kassörkvällar:
Vi vill undersöka möjligheten att inkludera fler ekonomiskt ansvariga personer under
kassörskvällar. Detta för att ge en större inblick för både de som kanske inte har stor koll
på hur det ekonomiska går till, och även inkludera revisorer från våra sektionsföreningar.

3.3 Transparens:
Just nu publiceras endast löpande rapporter om sektionens ekonomiska situation genom
RevisIT, men det ges ingen inblick i hur sektionens ekonomi faktiskt ser ut. Vi skulle
vilja undersöka att även publicera löpande rapporter om detta.
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4 Sektionslokal
Vi sitter i en situation där sektionslokalen kan kännas lite trång, särskilt över lunch. Det
finns utrymme att fortsätta att ha möten med Utbildningsområdesledaren för att se hur
vi kan lösa det problemet.

4.1 Nya lokaler:
Under året 23/24 startade ett arbete med att expandera de nuvarande lokalerna. Det är
ett projekt som vi tror går att fortsätta att arbeta med. Vi skulle vilja utöka mängden
förvaringsutrymmen för sektionen.

4.2 Kök:
Detta har varit ett liggande projekt i många år, men ack så viktigt. Detta handlar om
att förbättra köket i Hubben 2.2 så att det blir lättare att laga mat. Specifikt skulle vi
vilja kolla på att lösa ventilation till köket för att framtida renoveringar och eventuella
besök från Tomten ska gå lättare.

5 Sektionens framtida plats i näringslivet
IT är en utbildning som idag är väldigt attraktiv inom näringslivet och vi i styrIT vill se
till att det fortsätter att vara så. För att åstadkomma detta kommer vi att samarbeta
med olika intressenter och undersöka hur vi kan fortsätta att förbättra programmet ur
ett långsiktigt perspektiv samtidigt som vi försöker ligga steget före trenderna.

6 Kontinuitet
Vi har under tidigare år märkt att det finns brister i kontinuitet för kommittéer. För att
göra arbetet mer regelbundet skulle det vara gynnsamt att kontinuiteten på sektionen
ses över.

6.1 EqualITs och SAMOs samarbete
Just nu så är EqualIT ålagda att vara SAMO behjälplig i jämlikhetsfrågor vilket indikerar
på ett samarbete mellan parterna. I bägge parters kontinuitet så nämns även detta
samarbete. Detta samarbete är dock väldigt odefinierat och är i praktik icke-existerande
vilket leder till förvirring.

6.2 Kassörskontinuitet
Under det kommande året skulle vi vilja undersöka hur man kan arbeta vidare med en
bättre allmän kassörskontinuitet för att underlätta kassörsarbetet på sektionen.
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7 Digitala tjänster

7.1 Wiki:
Vi ser behovet av att fortsätta arbetet med att förbättra sektionens Wiki för att öka
tillgängligheten av information om hur sektionen och kommittéer fungerar.

7.2 Lösenordshantering:
Idag är lösenordshanteringen inom FKIT väldigt spridd med olika nivåer av säkerhet.
För att öka IT-säkerheten på sektionen vill vi undersöka möjligheten att implementera
ett gemensamt system för alla sektionsorgan.

7.3 Utvärdera FKIT-Slacken:
De senaste 2 åren har Slack använts som kommunikationskanal för föreningsaktiva. Un-
der vårat år skulle vi vilja göra en utvärdering över hur lyckad denna integrationen har
varit och hur vi kan förbättra den.

8 Sektionsbil
Vi ser i nuläget att många sektioner använder en sektionsbil och att det gynnar sektionen.
År 23/24 började utreda detta och hittade fler fördelar, exempelvis att gemene IT-
teknolog skulle kunna låna/hyra den. Vi ser att detta fortfarande är en möjlighet att se
över tillsammans med det ekonomiska läget för sektionen.
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6 Budgetar



 Intäkter EqualIT

 Kostnader EqualIT

Beskrivning  Summa Kommentar

Bidrag

Beskrivning  Summa Kommentar

Arrangemang

Summa arrangemang 30,150.00 kr

Material

Summa material 8,000.00 kr

Kommittéen

Summa kommittéen 27,385.00 kr

Enhetens resultat -45,535.00 kr

Programledningsstöd 20,000.00 kr Budget för generellt jämlikhetsarbete vi kan använda oss av

Första första dagen 1,000.00 kr

Kareokebruncher 4,800.00 kr

Transport 2,000.00 kr

Filmlicenser 1,550.00 kr

Pride 800.00 kr

Lunchföreläsningar 8,000.00 kr

Övriga arrangemang 12,000.00 kr

Förbrukningsmaterial 4,000.00 kr

Förbrukningsinventarier 4,000.00 kr

Överlämning 2,385.00 kr

Profilering 4,800.00 kr

Mat till arrangörer 5,400.00 kr

Teambuilding 5,400.00 kr

Representation inom sektionen 5,400.00 kr

Aspning 4,000.00 kr

Summa intäkter 20,000.00 kr

Summa kostnader 65,535.00 kr

Summa intäkter 20,000.00 kr

Summa kostnader 65,535.00 kr

775 kr styck
Fika, ansiktsfärg, etc.

Till exempel: bokcirkel, pysselkvällar, diskutionskvällar, etc

Förbrukningsmaterial: Menskydd, knappar, etc.
Till exempel: Pinmaker, Böcker till bokcirkel, prideflaggor, etc.

(6+3)*265
6*800
6*900
6*900

4000
6*450



Intäkter FanbärerIT

Kostnader FanbärerIT

Beskrivning Budget 24/25

Beskrivning  Budget 24/25

Kommittékostnader

Summa Kategori 1 24,650.00 kr

Övriga kostnader

Summa Kategori 2 25000

Kostnader Arangemang

Summa Kategori 2 18,000.00 kr

Kommentarer

Försäljning pins och frackband 4,200.00 kr

Försäljning sångbok 1,800.00 kr  gissar att vi säljer minst 20 första året

Övriga arangemang 12,000.00 kr  Till exempel provningar

Överlämning 2,650.00 kr 5 nya + 5 avstigna

Teambuilding 4,500.00 kr

Profilering 4,000.00 kr

Mat under arangemang 4,500.00 kr 900 per person

Aspning 4,000.00 kr

Kemtvätt 5,000.00 kr

Inventarier 5000

Inköp sångbok 20000

Övriga arangemang 18,000.00 kr

Summa intäkter

Summa kostnader

Summa intäkter

Summa kostnader

Enhetens resultat

18,000.00 kr

67,650.00 kr

18,000.00 kr

67,650.00 kr

- 49,650.00 kr

900 per person

800 per person

 1 per person enl. ekonomisk policy

Till exempel finglas och fanställ

baserat på offert 250 st



Intäkter snIT

Kostnader snIT

Beskrivning Budget 24/25

Beskrivning  Budget 24/25

Kommittékostnader

Summa ommittékostnader 25,645.00 kr

Kostnader övrig verksamhet

Summa Kostnader Övrigverksamhet 29,200.00 kr

Kostnader Pedagogiska priset

Summa Kostnader Pedagogiska priset 17,000.00 kr

Kommentarer

Programledning bidrag verksamhet 35,000.00 kr

Programledning bidrag pedagogiska priset sittning 5,000.00 kr

Programledning bidrag pedagogiska priset pris 5,000.00 kr

Intäkter pedagogiska priset sittning 3,000.00 kr  (biljettpris)

Överlämning 3,445.00 kr 265 * 7 nya + 6 gamla

Teambuilding 6,300.00 kr

Profilering 5,600.00 kr

Mat under arangemang 6,300.00 kr 900 per person

Aspning 4,000.00 kr

Klassrepresentants möte kandidat 4,320.00 kr

Klassrepresentants möte master 4,480.00 kr

Pluggfrukostar 8,600.00 kr

Fika (kursval, kursenkät, etc.) 2,500.00 kr

Workshops (git och Latex) 7,800.00 kr

Inventarier/material 1,500.00 kr

Sittning 12,000.00 kr

Pedagogiska priset 5,000.00 kr

Summa intäkter

Summa kostnader

Summa intäkter

Summa kostnader

Enhetens resultat

48,000.00 kr

71,845.00 kr

48,000.00 kr

71,845.00 kr

- 23,845.00 kr

900 per person

800 per person



Intäkter
Beskrivning Budget 24/25 Kommentarer

 Kommitéer Uppdaterade med senaste enhetsbudgetarna
Intäker sexIT - 146,000.00 kr-                                            Se enhetsbudget "sexIT"
Intäkter P.R.I.T. - 157,980.00 kr-                                            Se enhetsbudget "P.R.I.T."
Intäkter NollKIT - 305,000.00 kr-                                            Se enhetsbudget "NollKIT"

Intäkter snIT - 48,000.00 kr-                                              Se enhetsbudget "snIT"

Intäkter ArmIT - 344,350.00 kr-                                            Se enhetsbudget "ArmIT"

Intäkter MrKIT - 81,000.00 kr-                                              Se enhetsbudget "MrKIT"
Intäkter FanbärerIT - 18,000.00 kr-                                              Se enhetsbudget "FanbärerIT"
Intäkter frITid - 4,000.00 kr-                                                Se enhetsbudget "frITid"

Intäkter FlashIT - 9,000.00 kr-                                                Se enhetsbudget "FlashIT"

Intäkter digIT - -   kr-                                                          Se enhetsbudget "digIT"

Intäkter EqualIT - 20,000.00 kr-                                              Se enhetsbudget "EqualIT"
Intäkter TrädgårdsmästerIT - 7,000.00 kr-                                                Se enhetsbudget "TrädgårdsmästerIT"

Intäkter Cloudlords - -   kr-                                                          Se enhetsbudget "Cloudlords"

Summa kommittéer - 1,140,330.00 kr-                                        

 Bidrag och Avgifter

Sektionsavgifter - 58,500.00 kr-                                              Uppskattad siffra
Programledningsstöd IT-programmet - 50,000.00 kr-                                              

Programledningsstöd Kandidatmiddagen - 12,000.00 kr-                                              

Summa bidrag och avgifter - 120,500.00 kr-                                           

Sektionen

Intäkter DatE-IT - 953,000.00 kr-                                            Baserat på DatE-ITs budget + DatE-IT'23

Verksamhetsfond - 100,000.00 kr-                                            

Summa sektionen - 1,053,000.00 kr-                                        

Summa intäkter - 2,313,830.00 kr-                         

 Kostnader
Beskrivning  Prel Budget 24/25

 Kommittéer Uppdaterade med senaste enhetsbudgetarna

Kostnader sexIT - 207,675.00 kr-                                            
Se enhetsbudget ''sexIT''
Enhetens resultat: -61,675.00 kr

Kostnader P.R.I.T. - 354,540.00 kr-                                            
Se enhetsbudget ''P.R.I.T.''
Enhetens resultat: -196,560.00 kr

Kostnader NollKIT - 322,850.00 kr-                                            
Se enhetsbudget ''NollKIT''
Enhetens resultat: -17,850.00 kr

Kostnader snIT - 70,345.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''snIT''
Enhetens resultat: -22,345.00 kr

Kostnader MrKIT - 116,315.00 kr-                                            
Se enhetsbudget ''MrKIT''
Enhetens resultat: -35,315.00 kr

Kostnader FanbärerIT - 67,650.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''FanbärerIT''
Enhetens resultat: -49,650.00 kr

Kostnader frITid - 58,560.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''frITid''
Enhetens resultat: -54,560.00 kr

Kostnader FlashIT - 81,800.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''FlashIT''
Enhetens resultat: -72,800.00 kr

Kostnader digIT - 29,595.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''digIT''
Enhetens resultat: -29,595.00 kr

Kostnader EqualIT - 65,535.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''EqualIT''
Enhetens resultat: -45,535.00 kr

Kostnader TrädgårdsmästerIT - 48,650.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''TrädgårdsmäterIT''
Enhetens resultat: -41,650.00 kr

Kostnader Cloudords - 98,350.00 kr-                                              
Se enhetsbudget ''Cloudlords''
Enhetens resultat: -98,350.00 kr

Summa kommittéer - 1,521,865.00 kr-                                        

 Övriga sektionsorgan Valberedningen,Revisorer,MötespresidIT, räknat på maxantal sittande

Matbidrag - 17,100.00 kr-                                              

Överlämning - 9,010.00 kr-                                                

Aspning - 12,000.00 kr-                                              



Teambuilding - 17,100.00 kr-                                              

Profilering - 15,200.00 kr-                                              

Kostnader arrangemang - 1,000.00 kr-                                                

Valberedningsintervjuer - 1,000.00 kr-                                                

Revisorer tackgåva - 1,500.00 kr-                                                

Summa revisorer - 73,910.00 kr-                                              

 Banktjänster

Försäkring Hubben & the CLOUD - 4,000.00 kr-                                                

Kostnader Banktjänster - 5,500.00 kr-                                                

Bokföringsprogram - 29,000.00 kr-                                              

Zettle avgifter - 4,500.00 kr-                                                

Summa banktjänster - 43,000.00 kr-                                              

Styrelsen

Profilering - 6,400.00 kr-                                                

Möteskostnader representation - 4,000.00 kr-                                                

Kontorsmaterial - 1,000.00 kr-                                                

Inköp material och varor - 2,000.00 kr-                                                

Inköp förbrukningsinventarier - 1,000.00 kr-                                                

Övrigt - 3,000.00 kr-                                                

Aspning - 4,000.00 kr-                                                

Överlämning - 3,975.00 kr-                                                

Teambuilding - 7,200.00 kr-                                                

Ordfmöte/Kassörkväll - 18,000.00 kr-                                              

Matbidrag - 7,200.00 kr-                                                

Tackgåvor - 5,000.00 kr-                                                

Främjande av Mentalhälsa - 800.00 kr-                                                    Glass efter bankbesök :,) 

Interkommitte teambuilding - 6,000.00 kr-                                                

Summa styrelsen - 69,575.00 kr-                                              

 Sektionen

Arrangemangskostnader - 24,000.00 kr-                                              

Klasskassa - 20,000.00 kr-                                              

Sektionsmöteskostnader - 12,500.00 kr-                                              

Sektionsmötesmat - 30,000.00 kr-                                              

Kandidatmiddag - 214,000.00 kr-                                            Inkl. kostnad från 23/24
Projekt (jämställdhets-/hbtq-/öppenhetssatsning) - 50,000.00 kr-                                              

Äskningar - 50,000.00 kr-                                              

Kunskapsprov ordförande - 2,700.00 kr-                                                

Serveringstillstånd - 3,500.00 kr-                                                

Oförutsedda kostnader - 5,000.00 kr-                                                

Kaffemaskin - 18,000.00 kr-                                              

Sektionsbil - 36,000.00 kr-                                              ~ Leasing + övriga kostandet 
Aspningspott - 8,000.00 kr-                                                2000 kr x 4 LP
HelgIT - 95,000.00 kr-                                              Kostnad från året 23/24
Summa sektionen - 568,700.00 kr-                                           

Summa kostnader - 2,277,050.00 kr-                         

Summa intäkter - 2,313,830.00 kr-                         

Summa kostnader - 2,277,050.00 kr-                         

Rörelsens resultat  36,780.00 kr
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William Åkerström, Jakob Ögnelod, Albert Lund
Amanda Jonés, Simon Bergström

Sektionsmöte 2024-10-10
Utgåva 1

2024-10-07

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’22/23 Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom styrIT’22/23s bokföring.

FanbärerIT’22/23 Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FanbärerIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

NollKIT’23 Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att NollKIT’23 inte blir ansvarsbefriade.

P.R.I.T.’23 Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att P.R.I.T.’23 inte blir ansvarsbefriade.

MrKIT’23 Love Lindqvist & Jacob Bengtsson
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom MrKIT’23s bokföring.

digIT’23/24 Oscar Eriksson & Gustaf Asplund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att digIT’23/24
blir ansvarsbefriade.

frITid’23/24 Noel Wiman Ohlsson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att frITid’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

FlashIT’23/24 Hanna Carling & Johanna Avlund
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom FlashIT’23/24s bokföring.

armit’23/24 Kevin Collins & David Gidlöf
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att armit’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’23/24 Carl Toreborg & Jennifer Hallberg
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att styrIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

FanbärerIT’23/24 Jonatan Markusson & William Norrland
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FanbärerIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

EqualIT’23/24 Stina Hansson & Jonatan Cederberg
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att EqualIT’23/24
blir ansvarsbefriade.
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William Åkerström, Jakob Ögnelod, Albert Lund
Amanda Jonés, Simon Bergström

Sektionsmöte 2024-10-10
Utgåva 1

2024-10-07

Sittande

TrädgårdsmästerIT Tabita Tengblad & Ida Åberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-10-07 ser Bra ut.

Cloudlords Hind Mansour & Susanne On Huang
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom Cloudlordss bokföring.

MrKIT Linda Bergevald
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom MrKITs bokföring.

NollKIT Erik Hakeröd & Albert Sjöman
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-10-07 ser Bra ut.

P.R.I.T. Ludvig Dahl & Frida Sundelin
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom P.R.I.T.s bokföring.

SEXIT David Sjöberg & Melker Östling
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom SEXITs bokföring.

ArmIT Agnes Boman & Nadia Farias
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom ArmITs bokföring.

digIT Viktor Eriksson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-10-07 ser perfekt ut.

FlashIT Oliver Anderzén & Isac Snecker
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte haft möjlighet att kolla
igenom FlashITs bokföring.

styrIT Jonatan Edenlund & Gustaf Asplund
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

snIT Carl Toreborg & Ida Dahl
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-10-07 ser perfekt ut.

EqualIT Adrian Danielsson & Erik Persson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-09-25 ser perfekt ut.

FanbärerIT Carl Toreborg & Ida Dahl
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-10-07 ser perfekt ut.

frITid Pontus Wikström& Oskar Andersson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-09-16 ser bra ut.
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8 Ekonomiska berättelser



Ekonomisk berättelse digIT 2023

Intäkter digIT 2023
Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Summa intäkter 0.00 0.00 0.00

Kostnader digIT 2023
Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang 10,000.00 1,930.74 -8,069.26

Vi genomförde 
tyvärr inte de 
större arren som 
vi hade planerat

Aspning 4,000.00 2,225.91 -1,774.09

Förbrukningsinventarier 5,000.00 2,357.88 -2,642.12

Serverkomponenter 70,000.00 67,990.00 -2,010.00

Rusta DAS 15,000.00 4,342.80 -10,657.20

E-tjänster 3,750.00 4,976.98 1,226.98

Beräknad 
kostnad av lagg.
it inkluderade 
inte moms

Profilering 6,400.00 6,792.20 392.20

Översteg policy 
med 6.13 %, 
godkänt av styrIT

Arbetsmat 7,200.00 6,509.50 -690.50

Teambuilding 7,200.00 6,209.16 -990.84

Överlämning 3,400.00 909.49 -2,490.51

Summa kostnader 131,950.00 104,244.66 -27,705.34

Summa intäkter 0.00 0.00 0.00

Summa kostnader 131,950.00 104,244.66 -27,705.34

Enhetens resultat -131,950.00 -104,244.66 27,705.34



 Intäkter EqualIT

Beskrivning  Summa Kommentar

Summa intäkter 0.00 kr

 Kostnader EqualIT

Beskrivning  Summa Kommentar

Arrangemang Övriga arrangemang 7,914.14 kr T.ex. myskväll, diskussionskvällar, karaokebrunch, fika..
Första Första Dagen 1,004.69 kr

NollanLunch 1,270.50 kr

MSP - dekor 512.00 kr Samarr med FlashIT
Karaoke Brunch 906.37 kr

Pride 725.50 kr

Summa arrangemang 12,333.20 kr

Material Förbrukningsmaterial 4,423.24 kr Menskydd, knappar, övrigt

Summa material 4,423.24 kr

Kommittéen Överlämning 2,110.82 kr

Profilering 2,006.50 kr

Mat till arrangörer 1,060.00 kr

Teambuilding 1,281.83 kr

Aspning 399.70 kr

Summa kommittéen 6,858.85 kr

Summa kostnader 23,615.29 kr

Summa intäkter 0.00 kr

Summa kostnader 23,615.29 kr

Enhetens resultat -23,615.29 kr



Teknologsektionen Informationsteknik
En del av Chalmers studentkår

Bifogat material – Sektionsmöte LP4
2024-05-03– Sida 97 av 125

9 Verksamhetsberättelser
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Verksamhetsberättelse digIT, 2023–2024

Verksamhetsberättelse digIT
Mjukvaruutveckling
Vi har under vårt år arbetat med att utveckla en ny hemsida åt sektionen vars syfte
är att ersätta sektionens nuvarande hemsida som är skriven i Ruby, med en modern
sida skriven i NextJS. Denna finns nu i betaform på beta.chalmers.it. Utöver detta har
vi tillsammans med Theodor “Portals” Angergård jobbat med att lansera Gamma 2.0
vilket också finns i betaform på auth.chalmers.it. Detta inkluderar uppstarten av ett
stort portningsarbete för samtliga tjänster som använder nuvarande Gamma. Vi har
också jobbat för att lägga till CI/CD i sektionens kod-repos via GitHub Actions och
GitHub Container Repository (GHCR).

Server och lokal
Vi köpte in nya komponenter för att bygga en ny server för sektionen, som driftsattes
under LP3. Denna har fullständigt ersatt den gamla servern, som nu är tagen ur drift.
För montering av servern köpte vi in ett serverrack, som dekorerades med LED-lister och
placerades i DASen. I samband med bytet har vi även arbetat med att mitigera orsaker
till tidigare driftstopp som har skett under året.

På grund av att sektionen nyligen fick DASen har vi gjort en fullskalig städning för att
kunna flytta digITs inventarier från HASen och digIT-skrubben, samt FlashITs inven-
tarier från 015.

Arrangemang
Vi har under året haft regelbundna workshops där digIT, pateter och lite sektionsmed-
lemmar deltagit. Vi har arrangerat 4 Kod & Vin/Glögg. Vi deltog på diverse arrange-
mang under mottagningen. Strax innan december skickade vi ut information om Advent
of Code och satte upp den privata leaderboardsidan som utvecklades av digIT’21. I LP3
arrangerade vi aspning.
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Verksamhetsberättelse
EqualIT’23

Allmänt
EqualIT’23 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter, samt i the Cloud

• Teambuildat internt och haft interna workshops

• Representerat EqualIT under Jämkvällar med JämK, samt under Jäm-möten

Arrangemang
Under verksamhetsåret har EqualIT’23 arrangerat följande:

LP1
• 14/8 Lära-känna-dag för nyantagna kvinnor och ickebinära

• 24/8 Milkshakepub med med FlashIT

• 2/9 Karaokebrunch med FikIT

• 12/10 Kväll för tjejer och ickebinära

LP2
• 13/11 Pronomenpins-fika för att uppmärksamma Trans awareness week

• 12/12 Serverat mat på julmys

• 15/12 Arrangerat en julfilmkväll

LP3
• 14/2 Sålt och delat ut kärleksbrev och chokladhjärtan för att fira alla hjärtans dag

tillsammans med JämställD

• 17/2 Karaokebrunch tilsammans med JämKfKb

• 26/2 FKIT-individen

• 8/3 Fika och poster på internationella kvinnodagen
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LP4
• 15/4 Aspning: Pyssel-och-case-kväll tillsammans med styrIT

• 20/4 Aspning: Karaokebrunch

• 23/4 Aspning: Filmkväll med diskussion

• 15/6 Fika, flaggor och facepaint innan pride

1 Reflektion över året
Vi har haft ett väldigt roligt år, och trots att vi bara har varit tre stycken så tycker
vi ändå att vi har åstadkommit mycket. Vi har till stor del fortsatt på många bra
intiativ som föregående år har haft, som pins, karaokebrunch, filmkväll med diskussion
och FKIT-individen. I och med att EqualIT har förändrats och växt mycket över åren,
så ser vi det som en bra grej att fokusera på att ha återkommande arr, och att folk vet
lite mer vad de kan förvänta sig från EqualIT.

1.1 EqualITs kultur och traditioner
Förra årets EqualIT jobbade mycket med att ge EqualIT mer av en egen kultur, med egna
traditioner. Detta har vi försökt fortsätta bygga på, genom att arrangera karaokebrunch
(nästan) varje läsperiod samt att fortsätta med att ha pins på varje arr. Vi tycker att
det har blivit en rolig grej på sektionen, där folk förväntar sig pins och verkar tycka att
det är roligt att samla på.

1.2 Samarr med andra jämlikhetskommittéer
Under året har vi samarbetat en del med andra jämlikhetskommittéer, framförallt un-
der jämlikhetsveckan tillsammans med JämställD och JämKfkb. Detta är något som vi
tyckte var väldigt roligt och givande, och ångrar lite att vi inte drog i tidigare under
vårat år, och uppmanar våra barn att göra det mer.

1.3 Uppmärksammande av dagar
I början av vårt år ville vi gärna uppmärksamma många viktiga dagar (Internationella
kvinnodagen och mansdagen, och olika awareness-weeks), vilket vi delvis gjorde, men
kanske inte så många som vi hade velat. Vi velade lite vilket format som var bäst, om
man mest ville få folk att se att dagen fanns, med pins och fika, eller om man ville göra
lite mer informativa posters. Något man hade kunnat göra mer är att uppmärksamma
dagarna på sociala medier och slack, och kanske inte behöva göra ett arr av det varje
gång.
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10 Nomineringar



Valberedningens nomineringar
inför sektionsmötet i LP1 2024

Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers Tekniska Högskola



Vid frågor, kontakta valberedningen@chalmers.it
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TrädgårdsmästarIT’24

Ordförande – Emelie ’Snäckan’ Skepö

Snäckan har rotat sig djupt i tidigare uppdrag med sitt stora engagemang, och hennes
erfarenheter gör henne väl lämpad att blomstra i denna kommitté. Med sitt höga för-
troende och förmåga att lyfta fram folk i sin omgivning kommer hon definitivt bidra till
att kommitténs arbete gror starkare.

Kassör – Betty ’Kretty’ Teklay

Kretty har visat struktur och sund inställning till ekonomi. Hon har erfarenhet av en
kommitté med mycket ekonomisk verksamhet vilket kommer att förenkla hennes arbete.
Hon är rakt på sak och kan hålla kommittén i styr. Hon kommer att plantera goda rötter
för en växande ekonomi

Ledamot – Emil ’Roary’ Lindén

Roary visar gott engagemang och har en bra förståelse för kommittéens åtaganden. Han
är van vid att planera ut sin tid och kan kommunicera med andra på ett bra och effektivt
sätt. Han har erfarenhet inom kommittélivet och kommer garanterat plantera nya idéer
i kommittén.

Ledamot – Philip ’Olle’ Ohlsson

Olle har sunda värderingar och gott sinne för stämningen i en kommitté. Han har tid,
ork och måttliga förväntningar om sittandeåret. Han har tidigare erfarenheter inom
arrangemang och kan bidra till ett blomstrande verksamhetsår.

Ledamot – Vakant

Det fanns fler rimliga kandidater, men då vi kände att vi inte kunde välja mellan dem
utan att slumpa tyckte vi att det var bättre att lämna en plats vakant.
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Cloudlords’24

Ordförande – Vakant

Kassör – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant
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11 Reservationer



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår

Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud i ett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande: Carl Toreborg









Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår

Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud iett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande: Karl Wiklund



JGI® Teknologsektionen Informationsteknik

(() p) Chalmers studentkar
Spy

Jag reserverar mig mot sektionsmétet beslut 2024-10-10 om att bifalla beslutet om att

ge Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsférbud i ett ar” och ”Exludering fran invals-
processen till LP2 men stannar kvar som ordférande i valberedningen” i enlighet med

§1.3.6 Reservation i reglementet.

Underskrift Namnfortydligande
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Chalmers studentkår

Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 om att bifalla beslutet om att
ge Samael “Prince” Poyaan “Mottagningsförbud i ett år” och “Exludering från invals-
processen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med
§1.3.6 Reservation i reglementet.

Underskrift Namnförtydligande

Kevin Collins
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Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud i ett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande: Victor Hui
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Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud i ett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande: Love Lindqvist
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Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud i ett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande:
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Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud i ett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande:gaz Susanne On Huang
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Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2024-10-10 att bifalla beslutet om att ge
Samael ”Prince” Poyaan ”Mottagningsförbud i ett år” och ”Exludering från invalspro-
cessen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen” i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet

Underskrift: Namnförtydligande:

 

then his AnnaNilsson
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Jag reserverar mig mot sektionsmötet beslut 2024-10-10 om att bifalla beslutet om att
ge Samael PrincePoyaan Mottagningsförbud i ett åröch ”Exludering fran invalsproces-
sen till LP2 men stannar kvar som ordförande i valberedningen”i enlighet med §1.3.6
Reservation i reglementet.

Underskrift: Namnförtydligande:

Jonathan Edenlund
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12 Övriga handlingar
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Fråga till sektionsmötet om
Stående phaddergrupper

Samael ’Prince’ Pooyan

Bakgrund
Idag har vi inte stående phaddergrupper på sektionen. Jag har egentligen inte en jätte-
stark åsikt om detta, men tycker det är värt att diskutera i vilket fall och jag kommer
argumentera om det som om jag har en jättestark åsikt.

Fördelar
Saker som jag ser som fördel är att jag tror det är bättre för nollan, vilket mottagningen
är till för. Med stående phaddergrupper är det enklare att man har ett sammanhang
inom gruppen vilket gör det enklare för nollan att komma in i, jag tror det motiverar
phaddrar att vara med och phaddra vilket är viktigt för att återigen få med nollan i
ett sammanhang och är allmänt mer ’mottagande’. Det är phaddrar som faktiskt pratar
med nollan, interagerar med dem och får in dem.

TLDR;

• Enklare att komma med i ett sammanhang

• Motiverar phaddrar att phaddra

Nackdelar
Nackdelar är väll hur det kan påverka kulturen. Det kan leda till mer gruppering och
leda till att folk endast hänger inom phaddergrupperna, samt att det kan bli mer hård
kultur inom phaddergrupperna. Dock är mina argument emot detta att mottagningen
är till för främst nollan, vill man inte hellre att nollan kommer in i ETT sammanhang
än inget alls? Dessutom på andra sektioner där de har stående phaddergrupper har de
haft dem ett tag vilket leder till mer ’kontroversiella’ traditioner. Jag tänker att man
kan motverka hängiga phaddergrupper genom andra metoder och genom att vi bara inte
skapar phaddergrupperna på 1900-talet.

TLDR;

• Kan leda till hängig kultur
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Fråga till sektionsmötet om Stående phaddergrupper

• Kan leda till mer gruppering

Som sagt, detta är lite argument för och emot men vill gärna att detta ska diskuteras
mer genomgående! Jag tror det skulle vara gynnsamt för sektionen och framtida nollan.

Fråga: Borde sektionen ha stående phaddergrupper eller ej?
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